
Protokół Nr XXXIX/2009 
z XXXI Sesji Rady Gminy Celestynów 

z dnia  12 sierpnia 2009 r. 
 
W sesji udział wzięli: 

1. Radni Rady Gminy Celestynów - według załączonej listy obecności 
2. Wójt Gminy Celestynów  - Stefan Traczyk 
3. Z-ca Wójta     - Wojciech Nastula 
4. Skarbnik Gminy    -  Agnieszka Kurek 
5. Sekretarz Gminy    - Dariusz Kołodziejczyk 
6. Kierownik Zakładu Obsługi Szkół  - Danuta Czerwińska 
7. Sołtysi     - wg załączonej listy obecności 
8. Inne osoby zaproszone. 

 
Wiceprzewodnicząca Rady – Anna Maria Rosłaniec – działając na mocy upowaŜnienia 
Przewodniczącego Rady – Bogdana Wójcika - dokonała otwarcia sesji, powitała radnych oraz 
zaproszonych gości. Stwierdziła, iŜ na sali znajduje się 14 Radnych, co stanowi quorum 
niezbędne do podejmowania przez Radę Gminy prawomocnych uchwał. Następnie odczytała 
porządek obrad. 
 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów 
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 
2. Interpelacje i zapytania radnych. 
3. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

1) uchwalenia Gminnego programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających 
azbest dla Gminy Celestynów na lata 2008-2032,   

2) przyjęcia Planu Gospodarki Odpadami dla gminy Celestynów na lata 2009 -
2011 z perspektywą na lata 2012-2019, 

3) nadania nazwy ulicy, 
4) uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Celestynów, 
5) przyjęcia do realizacji projektu w ramach Programu Operacyjnego 

Innowacyjna Gospodarka, 
6) dokonania zmian w Uchwale Nr 212/09 Rady Gminy Celestynów z dnia 15 

lipca 2009 roku, 
7) dokonania zmian w Uchwale Nr 226/09 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 

lipca 2009 roku, 
8) dokonania zmian w budŜecie na 2009 rok  
9) zaciągnięcia kredytu przez Gminę Celestynów (projekt Nr 1), 
10) zaciągnięcia kredytu przez Gminę Celestynów (projekt Nr 2), 
11) zaciągnięcia kredytu przez Gminę Celestynów (projekt Nr 3), 
12) nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności  

nieruchomości gruntowej połoŜonej w Dyzinie – działki ewidencyjnej nr 61, 
13)   nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności 

nieruchomości gruntowej połoŜonej w Dąbrówce, 
14) nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności           

nieruchomości gruntowej połoŜonej w Celestynowie, 
15) zbycia nieruchomości. 

5. Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych oraz 



dyskusja. 
6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i dyskusja. 
7. Sprawy róŜne. 
8. Wnioski i oświadczenia radnych. 
9. Przyjęcie protokołu z  XXX Sesji Zwyczajnej Rady Gminy Celestynów. 
10. Zamknięcie obrad. 

 
Wójt Gminy Stefan Traczyk, wnioskował o dołączenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej Rady Gminy Celestynów. 
 
Wniosek został przyjęty. 
 

Porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów po zmianach: 
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 
2. Interpelacje i zapytania radnych. 
3. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

1. uchwalenia Gminnego programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających 
azbest dla Gminy Celestynów na lata 2008-2032,   

2. przyjęcia Planu Gospodarki Odpadami dla gminy Celestynów na lata 2009 -
2011 z perspektywą na lata 2012-2019, 

3. nadania nazwy ulicy, 
4. uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Celestynów, 
5. przyjęcia do realizacji projektu w ramach Programu Operacyjnego 

Innowacyjna Gospodarka, 
6. dokonania zmian w Uchwale Nr 212/09 Rady Gminy Celestynów z dnia 15 

lipca 2009 roku, 
7. dokonania zmian w Uchwale Nr 226/09 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 

lipca 2009 roku, 
8. dokonania zmian w budŜecie na 2009 rok, 
9. zaciągnięcia kredytu przez Gminę Celestynów (projekt Nr 1), 
10. zaciągnięcia kredytu przez Gminę Celestynów (projekt Nr 2), 
11. zaciągnięcia kredytu przez Gminę Celestynów (projekt Nr 3), 
12. nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności  

nieruchomości gruntowej połoŜonej w Dyzinie – działki ewidencyjnej nr 61, 
13. nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności 

nieruchomości gruntowej połoŜonej w Dąbrówce, 
14. nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności           

nieruchomości gruntowej połoŜonej w Celestynowie, 
15. zbycia nieruchomości, 
16. powołania Komisji Inwentaryzacyjnej Rady Gminy Celestynów. 

5. Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych oraz 
dyskusja. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i dyskusja. 
7. Sprawy róŜne. 
8. Wnioski i oświadczenia radnych. 
9. Przyjęcie protokołu z  XXX Sesji Zwyczajnej Rady Gminy Celestynów. 
10. Zamknięcie obrad. 

 



Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. pkt. 2  Interpelacje i zapytania Radnych. 
 
Interpelacje Radnego Piotra Rosłońca  
1. Interpelacja dotyczy Szkoły Podstawowej w Regucie. Dwie sesje wstecz Rada Gminy 
przeznaczyła 6.000 zł. na doposaŜenie tej szkoły po to, by mogła być zwiększona liczba 
dzieci przyjętych do Klubu Malucha. Czy te środki zostały juŜ zagospodarowane, jeśli tak to 
w jakim stopniu? 
2. Czy pracownik Urzędu Gminy zajmujący stanowisko kierownicze Pan Marcin Gawrylik 
złoŜył oświadczenie majątkowe, jak tak to kiedy? 
 
Interpelacje Radnej Teresy Błachnio 
1.W związku ze zbliŜającym się początkiem roku szkolnego chciałabym zapytać na jakim 
etapie jest remont łazienek w Szkole Podstawowej w Celestynowie, czy jest juŜ ukończony, 
jeŜeli nie to ile zostało do końca i czy starczy pieniędzy. 
2.Kiedy zacznie się remont Zespołu Szkół? 
 
Interpelacje Radnej Agaty Stefanowskiej 
Czy został rozstrzygnięty przetarg na dowóz uczniów oraz czy rozstrzygniecie tego przetargu 
zapewni dowóz uczniów ze szkół podstawowych i ze szkół gimnazjalnych z terenu gminy. Ile 
ofert wpłynęło i czy będzie zapewniona opieka w autobusach, czy zostało to uwzględnione w 
specyfikacji czy zapytaniu do przetargu? 
 
Interpelacje Radnego Tadeusza Floriańczyka 
1. Interpelacja w sprawie remontu łazienek w Szkołach Podstawowych. Dowiedzieliśmy się 
od Z-czy Wójta, Ŝe dostaliśmy dotację i chciałbym zapytać co będzie z tą dotacją, czy wejdzie 
ona do puli remontu tych łazienek, czy zostanie zwiększony zakres remontowy, czy moŜe są 
inne plany? 
2. Jakie są uwagi do kanalizacji w Pogorzeli oraz w Celestynowie? 
 
Interpelacje Radnej Doroty Nowak 
Kiedy było rozstrzygniecie konkursu na Dyrektora Przedszkola Samorządowego w 
Celestynowie, ilu było kandydatów oraz kto wygra ?? 
 
Interpelacje Radnego Witolda Kwiatkowskiego 
1. Na jakim etapie znajduje się realizacja inwestycji pn. Budowa kanalizacji w Celestynowie 
zadanie X? Wiem, Ŝe trwają prace związane z dokumentacją oraz uzyskaniem uzgodnień i 
decyzji niezbędnych do rozpoczęcia prac budowlanych, ale proszę odnieść się do kwestii na 
jakim są etapie. 
2. Na przełomie czerwca i lipca była naprawiana przez firmę Wodrol ul. Radzińska po 
kanalizacji, czy ktoś z Urzędu odebrał te prace, jeśli tak to proszę o przedstawienie protokołu 
odbioru. 
3. Z jakich funduszy została zlecona i wykonana  reklama - witacz w Pogorzeli Warszawskiej 
oraz czy została zapłacona. Czy Wójt podpisał umowę z właścicielem gruntu na umieszczenie 
tego witacza i jakie wiąŜą się z  tym koszty gminy. 
 
Interpelacje Radnej Teresy StrzeŜysz 
Czy zakupiono centralę telefoniczną? 
 



Interpelacje Radnego Stanisława Pindary 
Czy został dokończony remont świetlicy w Dyzinie? 
 
Interpelacje Radnego Michała Winiarskiego 
Interpelacja dotyczy kanalizacji na ul. Grabowej w Celestynowie - czy istnieje plan 
kanalizacji dla tej ulicy? 
 
Interpelacje Radnej Anny Rosłaniec 
Na jakim etapie jest realizacja koncepcji zagospodarowania Centrum Celestynowa, którą 
gmina realizuje, proszę przedstawić zasady wyboru wykonawcy alejek i chodników w tym 
centrum oraz z czego będzie finansowane to działanie.  
 
Interpelacje Radnego Witolda Kwiatkowskiego 
Na jakim etapie jest opracowanie zagospodarowania terenu bazarku w Celestynowie, gdyŜ 
koncepcja ta miała być wykonana w szybkim czasie i chcielibyśmy zobaczyć, jakie są wyniki 
pracy Wójta w tym zakresie.  
 
Interpelacje Radnego Mirosława Rosłońca 
Czy uchwały dotyczące rozpatrzenia skarg, które to skargi zostały uznane przez Radę za 
zasadne, będą jakoś realizowane? 
 
Ad. 3 Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego Piotra Rosłońca 
1. Pani Danuta Czerwińska odpowiedziała na temat Klubu Malucha, Ŝe sprawy są 
finalizowane, poniewaŜ są wykonane projekty odnośnie adaptacji tych pomieszczeń do Klubu 
Malucha podpisane przez Sanepid, BHP i PpoŜ. Powiedziała, Ŝe są potrzebne dwa projekty 
jeden technologiczny natomiast drugi budowlany i według nich będzie przebicie z jednej sali 
do drugiej - takie są zalecenia sanepidu. Zostało juŜ zgłoszone to do Starostwa i czekamy na 
decyzje. Mamy wybranego wykonawcę, zgłosiło się kilku i wybrany wykonawca przedstawił 
ofertę, w której mieszczą się szafki oraz całe wyposaŜeniem, które jest potrzebne, więc jest to 
korzystna oferta. Czekamy na zgodę ze starostwa i od razu przystępujemy do prac, które 
zostaną wykonane w ciągu tygodnia od momentu otrzymania zgodę ze starostwa. 
2. Pan Marcin Gawrylik  oznajmił, Ŝe nie złoŜył oświadczenia majątkowego z tego względu 
gdyŜ oświadczenia majątkowe składają pracownicy urzędu gminy, którzy podpisują decyzje 
administracyjne, a on takich decyzji nie podpisuje. 
Pan Piotr Rosłoniec powiedział, Ŝe zdaniem Gawrylika nie musi on składać oświadczenia 
majątkowego, a w art. 24h ustawy o samorządzie gminnym jest napisane, Ŝe oświadczenie 
składa kierownik jednostki organizacyjnej, a na stronie internetowej urzędu są wymienieni 
kierownicy, w tym Gawrylik. Radny zadał pytanie do Radcy prawnego o to, czy rzeczywiście 
osoba zajmująca stanowisko kierownicze w urzędzie gminy podlega złoŜeniu oświadczenia 
majątkowego. 
Radca Prawny Arkadiusz CzyŜewski powiedział, Ŝe sytuacja wygląda następująco, art. 24h 
ustawy o samorządzie gminnym stanowi, Ŝe oświadczenia majątkowe składają kierownicy 
jednostek organizacyjnych, to nie są kierownicy wydziałów urzędu gminy. Np. taka osobą, o 
której mówi art. 24h jest Pani Magdalena Łukomska, która jest kierownikiem Gospodarki 
Komunalnej, a taka jednostka jest jednostką organizacyjną gminy. Tak więc kierownik 
wydziału urzędu gminy nie jest kierownikiem jednostki organizacyjnej gminy. 
 
Odpowiedzi na interpelacje Radnej Teresy Błachnio 



1. Wójt powiedział, Ŝe w Celestynowie remont łazienek został zakończony oraz został 
odebrany remont tych prac. Wójt poinformował, Ŝe dzisiaj ze względu na chorobę nie ma 
kierownika referatu inwestycji, który udzieliłby szczegółowych informacji. Wójt powiedział, 
Ŝe wczoraj osobiście był na kontroli w Starej Wsi i inwestycja tam jest zrealizowana oraz po 
rozmowie z wykonawcami przed rokiem szkolnym zostanie zakończona realizacja tej 
inwestycji. 
2. Z-ca Wójta powiedział, Ŝe jeśli chodzi o Termodernizację Zespołu Szkół to w zeszłym 
tygodniu zostały otworzone oferty, a Pan Wójt niedługo rozstrzygnie przetarg i wówczas 
przystąpimy do pracy. 
 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego Tadeusza Floriańczyka 
1.Z-ca Wójta, powiedział, Ŝe jeśli chodzi o dotacje na remont łazienek, to z Internetu 
dowiedzieliśmy się, Ŝe jest ogłoszenie Zarządu Województwa i tam jest zamieszczone 
równieŜ, Ŝe nasza gmina dostała dotację w kwocie 50.000 zł. Na rozliczenie tej dotacji 
musimy czekać aŜ zostanie przez Zarząd Województwa uchwałą podjęty projekt umów z 
gminami i wtedy dopiero będziemy mogli przystąpić do rozliczania tej inwestycji. A czy 
zostanie zwiększony zakres remontów? - gmina fizycznie nie ma pieniędzy i te pieniądze 
będą rozliczone tą dotacją i wówczas wejdą one, tak jak rozmawiałem z Panem Wójtem, do 
puli ogólnej, czyli zakres dotyczący inwestycji remontu łazienek jest o nie zwiększony.  
Radny Tadeusz Floriańczyk zapytał, kiedy zostanie podpisana umowa na fundusze oraz co 
byśmy zrobili gdybyśmy nie dostali tych pieniędzy, skąd byłoby na remont, jeŜeli jak 
Państwo twierdzicie w urzędzie nie ma na to pieniędzy. 
Z-ca Wójta powiedział, Ŝe nie jest w stanie powiedzieć, kiedy zostanie podpisana umowa z 
województwem dlatego Ŝe umowa ta musi być zatwierdzona przez zarząd województwa, 
Powiedział, Ŝe ma nadzieje, Ŝe to będzie przed albo na początku września ale nie jestem w 
stanie tego powiedzieć.  
Pani Skarbnik powiedziała, Ŝe są w tej chwili zagwarantowane środki własne w budŜecie, 
czyli za te faktury, które będą, za realizacje tych zadań będziemy płacić po otrzymaniu faktur. 
Powiedziała, Ŝe juŜ jedną fakturę otrzymaliśmy za łazienki w Szkole Podstawowej w 
Celestynowie, kwestia jest tego czy będziemy coś więcej robić. W momencie, gdy zostanie 
podpisana umowa, kiedy zostaną poobliczane te dotacje, środki te zostaną wprowadzone do 
budŜetu. Naszą propozycją będzie zmniejszenie środków własnych no i zmiana finansowania 
tej inwestycji. Decyzją będzie naleŜała do Państwa czy przychylicie się do zmiany zasad 
finansowania tej inwestycji, a pieniądze, które przyjdą z rozliczenia dotacji, wejdą na poczet 
zapłacenia zobowiązania. 
Radny Tadeusz Floriańczyk powiedział, Ŝe z tego, co się orientuje, remonty te nie zostały 
ukończone i dziwi go sytuacja, gdy dostajemy ekstra pieniądze i nie staramy się zrobić więcej 
bo i tak przed tym pieniądze były zaplanowane w budŜecie jako środki własne. Przed tymi 
dalszymi pracami nie uciekniemy, a byłoby dobrze gdybyśmy zrobili więcej niŜ planujemy. 
2.Wójt powiedział, Ŝe jeŜeli chodzi o pytanie dotyczące uwag kanalizacji w Pogorzeli to Wójt 
ze swej strony miał wiele uwag, gdyŜ sam kontrolował tą inwestycję. Zostało wystosowane 
pismo do wykonawcy, a ze względu na chorobę pracownika inwestycji szersza odpowiedź 
zostanie udzielona na piśmie. 
 
Odpowiedzi na interpelacje Radnej Agaty Stefanowskiej 
Pani Danuta Czerwińska powiedziała, Ŝe do przetargu na dowóz uczniów zgłosiły się trzy 
firmy, jedna za 321.000zł. i ta firma wygrała, druga była za 330.000 zł. i trzecia z Mińska 
Mazowieckiego za 588.000 zł. Było pytanie równieŜ czy dzieci są objęte opieką odp. brzmi 
tak, w tej ofercie była równieŜ opieka. Ktoś z Państwa zadał pytanie w sprawie dowoŜenia 
dzieci do szkoły podstawowej zatem przepisy mówią, Ŝe jeŜeli dla małego dziecka z klas 1-3 



odległość wynosi ponad 3 km wówczas naleŜy się im dowóz, jeŜeli ponad 4 km to dzieciom 
starszym czyli od klasy 4-6 równieŜ naleŜy się dowóz. Oczywiście obligatoryjnie zostały 
objęte dzieci gimnazjalne i w arkuszach organizacyjnych dostaliśmy taką informację. I tam 
gdzie odległości są tak jak z przepisów wynikają, równieŜ dzieci będzie się dowoziło do 
szkoły podstawowej. 
Radny Tadeusz Floriańczyk powiedział, Ŝe sytuacja jest taka, Ŝe o dowóz dzieci ze Szkoły 
Podstawowej z Pogorzeli, Gliny czy Reguta oraz innych miejscowości gdzie nie ma tych 3 
km, Radni, Wójt starał się, Ŝeby pomimo tych przepisowych kilometrów dowozić te dzieci. 
Radny powiedział, Ŝe mieszkańcy tych miejscowości byli zawsze wdzięczni Wójtowi, Ŝe się 
przychylał do tych propozycji i woził dzieci, a na dzisiejszej sesji dowiadujemy się, Ŝe te 
dzieci z Pogorzeli, Gliny czy Reguta nie będą dowoŜone, dlatego Ŝe nie ma przypisowych 3 
km np. z Pogorzeli do Starej Wsi. Czyli ten przewoźnik, który woził wykazywał swoją dobrą 
wolę. Proszę o odpowiedz czy Pogorzel i np. Glina będą woŜone. 
 
Odpowiedzi na interpelacje Radnej Doroty Nowak 
Pani Danuta Czerwińska powiedziała, Ŝe zgłosił się jeden kandydat na Dyrektora 
Przedszkola w Celestynowie była to Pani Alicja Karczewska, która to ten konkurs wygrała i 
jest w dalszym ciągu kandydatem na Dyrektora Przedszkola do momentu dopełnienia 
procedur określonych przepisami. 
 
Odpowiedź na interpelacje Radnego Witolda Kwiatkowskiego 
1. Wójt powiedział, Ŝe jeśli chodzi o realizacje kanalizacji zadania X to został zrealizowany 
projekt zamienny, a szerszej odpowiedzi udzieli na piśmie. 
2. Wójt  powiedział, Ŝe zgadza się z Panem Radnym jeŜeli chodzi o odbiór poprawek na ul. 
Radzińskiej bo teŜ miał uwagi dotyczące jakości wykonania poprawek na tej ulicy. A 
odpowiedzi na to pytanie udzieli na piśmie. 
3. Wójt  powiedział, Ŝe jeŜeli chodzi o reklamę, Witacz umieszczony na granicy Celestynowa 
a Otwocka to nad tą sprawą zastanawiał się juŜ od zeszłego roku i rozmowy na ten temat 
zostały podejmowane juŜ w zeszłym roku. Powiedział, Ŝe reklama ta została umieszczona 
właśnie tam, ze względu na to, by podkreślić Ŝe jest to gmina zielona, która ma charakter 
leśny, pokazać jak bardzo rozległa jest gmina, gdzie jest granica. Witacz ten został zrobiony 
bardzo solidnie, jest to ręczna robota. JeŜeli chodzi o zlecenie, to zlecenie zostało dane z 
działu 600 rozdziału 60016 paragraf 4300 na kwotę, która wynika z oferty czyli 4.000 zł, 
kwota jeszcze nie została zapłacona. 
Radny Witold Kwiatkowski zapytał o drugą cześć pytania odnośnie własności gruntu, kto 
jest właścicielem gruntu, i czy Wójt podpisał jakąś umowę z właścicielem tego gruntu na 
umieszczenie tego witacza i jakie wiąŜą się z tym koszty. 
Wójt  oznajmił, Ŝe słowo uŜyte przez Pana Kwiatkowskiego nie jest właściwie ujęte, gdyŜ to 
jest tablica informacyjna, tablica powitalna. A na szczegóły odpowie na piśmie. 
 
Odpowiedzi na interpelacje Radnej Teresy StrzeŜysz 
Sekretarz powiedział, Ŝe centrala nie została zakupiona i w sytuacji gdy brakuje środków na 
najbardziej potrzebne wydatki tj. ZUS, fundusz pracy, centrala nie zostanie zakupiona. 
Zostały złoŜone trzy oferty na dostarczenie i montaŜ takiej centrali. NajniŜsza oferta jest ok. 
12.500 zł. z wymianą części telefonów systemowych. Dopóki sytuacja finansowa się nie 
zmieni, pomimo tego, Ŝe jest wprowadzona do budŜetu nie będzie zakupiona, dlatego Ŝe 
środki te muszą być zabezpieczeniem, poprawą sytuacji finansowej gminy celestynów. 
 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego Stanisława Pindary 



Pani Magdalena Łukomska powiedziała, Ŝe jeŜeli chodzi o świetlice w Dyzinie jesteśmy na 
etapie szukania wykonawcy, było zapytanie ofertowe wysłane do 7 firm i Ŝadna firma nie 
złoŜyła oferty. Pan Sołtys próbuje nam pomóc, prowadzimy teraz negocjacje z firma do której 
wysyłaliśmy poprzednio ofertę, którą Pan Sołtys próbuje przekonać by przystąpiła do 
realizacji. Jest to problem, bo zakres całych robót jest na niecałe 25.000 zł. i po prostu z tego 
powodu nie zgłosiła się Ŝadna firma. Myślę Ŝe do końca następnego tygodnia będziemy 
wiedzieli czy będzie wykonane to zadanie i czy będzie podpisana umowa. Materiały są 
kupione, a w tej chwili są domawiane okna do części, w której jest mieszkanie komunalne, 
gdzie nie były wymieniane okna, mało być zrobione razem z tym zadaniem, a my mieliśmy 
do nich dopłacić. 
 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego Michała Winiarskiego 
Wójt  powiedział, Ŝe odpowiedzi na pytanie dotyczące kanalizacji na ul. Grabowej w 
Celestynowie udzieli na piśmie. 
 
Odpowiedzi na interpelacje Radnej Anny Rosłaniec 
Wójt  powiedział, Ŝe odpowiedzi na pytanie dotyczące koncepcji Zagospodarowania Centrum 
udzieli na piśmie. 
 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego Michała Winiarskiego 
Katarzyna Bojanowska-Niewczas powiedziała, Ŝe przystąpiliśmy do przygotowania planu 
zagospodarowania przestrzennego na te działki w centrum Celestynowa. Czyli obejmują 
kupców z terenu targowiska, chcielibyśmy Ŝeby dołączył równieŜ do tego Gs celestynów. Na 
początku września chcemy zrealizować spotkanie Wójta z kupcami, którzy wynajmują, 
dzierŜawią sklepy na terenie targowiska, pomyśleliśmy równieŜ o tym, Ŝe moŜe bank byłby 
zainteresowany no i straŜ poŜarną chcielibyśmy w to wszystko włączyć. I na ten cały teren 
przygotować plan zagospodarowania przestrzennego. 
 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego Mirosława Rosłońca 
Wójt  powiedział Ŝe bardzo powaŜnie potraktował te skargi i postanowił się spotkać w 
sprawie ul. Dębowej 5 z Panią Dyrektor. Wspólnie postanowili, Ŝe postarają się zorganizować 
jakąś komisję by uszczegółowić tak naprawdę o co chodzi. Powiedział, Ŝe w kaŜdy 
poniedziałek przychodzą poszczególni mieszkańcy tej ul. Dębowej i kaŜdy mówi inna wersję 
zdarzeń. Jest uchwała, którą Państwo Radni podjęli, a ona równieŜ obejmuje te sprawy 
związane z realizacją tej inwestycji ze strony straŜy poŜarnej, tzn. inwestycji oczyszczania, 
natomiast straŜacy mają swoją wersję zdarzeń, oni twierdzą, Ŝe prąd był i nie mogli oczyścić. 
JeŜeli chodzi o wodociąg, który miał być realizowany w ramach tego porozumienia przyszło 
pismo z Nadzoru budowlanego, Ŝe Nadzór budowlany zainteresował się sąsiednią działką. 
Sprawa jest monitorowana prowadzona przez gospodarkę komunalną i myślę Ŝe taki 
racjonalny finisz powinna znaleźć. Natomiast jeŜeli chodzi o końcówkę ul. Szkolnej tam teŜ 
sprawa jest związana z tymi rowami. Tam się łączy ul. Szkolna i Wrzosowa i na ich końcu 
zbiera się woda. Wójt powiedział, Ŝe  na poprzedniej sesji zaproponował Państwu 6.000 zł. 
Ŝeby tą ul. Szkolną w jakiś sposób załatać, w ten sposób by udroŜnić te rowy. Lecz na 
poprzedniej sesji zostały zdjęte te 6.000 zł na te rowy i nie  mogę tego zrealizować. Wójt 
powiedział, Ŝe w dzisiejszej uchwale budŜetowej teŜ zaproponował Państwu 6.000 zł. by 
naprawić tą ul. Szkolna i jak starczy to tam przy ul Prusa bo tam teŜ wiecznie się skarŜą 
mieszkańcy. 
Radny Mirosław Rosłoniec powiedział, Ŝe jeŜeli chodzi o przyłącze wodociągowe to 
odpowiednie dokumenty zostały złoŜone do biura rady przez Panią, która złoŜyła tą skargę i 
miedzy innymi na podstawie tych dokumentów jak i wniosku z Komisji Rewizyjnej 



otrzymaliśmy dokumentację od Wójta gminy, natomiast jeŜeli chodzi o skargę dotyczącą 
zalewania przez nieczystości, to chodzi w niej o nieczystości, a nie o zalewanie wodą z rowu. 
Wójt  powiedział, Ŝe nie jest stwierdzone, Ŝe są to nieczystości, oczywiście jedni sąsiedzi 
twierdzą, Ŝe jest to szambo, a  inni Ŝe to nie jest szambo. Wójt powiedział, Ŝe był tam i tyle co 
mógł stwierdzić po zapachu, to szambem tam nie śmierdziało, a woda stała. 
 
 
Ad. pkt 4 ppkt 1 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego programu usuwania azbestu 
i wyrobów zawierających azbest dla Gminy Celestynów na lata 2008-2032. 
 
Anna Rafał wyjaśnia, Ŝe uchwała ta, program ten, jest niezbędny do pozyskiwania funduszy 
zewnętrznych na program usuwania azbestu wyrobów zawierających azbest. We wrześniu 
będą zgłoszone poprawki do tego programu. 
Przewodniczący Komisji Ładu i Środowiska Tadeusz Floriańczyk poinformował, Ŝe 
komisja zaopiniowała ten projekt uchwały pozytywnie, natomiast komisja wniosła uwagi do 
Wójta o to, by Pan Wójt uaktualnił zasady korzystania z gminnego funduszu ochrony 
środowiska, który będzie określał, na jakich zasadach mieszkańcy będą mogli się ubiegać o 
dofinansowanie na utylizacje azbestu w jakiej formie, w jakiej wysokości, jakie będą 
podejmowane kryteria, bo dzisiaj nie wiemy dlatego, Ŝe te zasady korzystania Wójt określił 
swoim zarządzeniem. Komisja wnioskuje o uszczegółowienie i uaktualnienie, bo między 
innymi to właśnie ten regulamin określa zasady ubiegania się o środki na przydomowe 
oczyszczalnie, czy kolektory słoneczne, bądź utylizację eternitu. RównieŜ była prośba 
Komisji by Pan Wójt przedstawił jakie jest wykonanie finansowe do końca lipca tego 
funduszu, ile zostało środków, jak zostały rozdysponowane te środki i przedstawienie to na 
następnej Komisji Ładu i Środowiska. Komisja zaopiniowała pozytywnie ten projekt. 
Radny Witold Kwiatkowski  poprosił, Ŝeby ktoś przedstawił w skrócie ten projekt, gdyŜ są 
na sali mieszkańcy oraz prasa. Powiedział, by przy omawianiu skupić się na ewentualnych 
korzyściach dla mieszkańców z tytułu przyjęcia przez Radę tego programu związanego z 
usuwaniem tego azbestu oraz przedstawienie jakie są moŜliwości uzyskania środków 
zewnętrznych, jakie mniej więcej mogą być udziały finansowe oraz jakie jest wsparcie gminy.  
Anna Rafał powiedziała, Ŝe ten program jest potrzebny do uzyskania środków zewnętrznych, 
są w nim zawarte wszystkie informacje jakie gmina musi dostarczyć choćby mieszkańcom, co 
zrobić aby zutylizować azbest. JeŜeli chodzi o środki, to nie ma dokładnie podanych środków 
jakimi powinniśmy się zabezpieczyć, natomiast takie informacje będą zawarte w zarządzeniu, 
o którym wspominał Pan Radny. JeŜeli chodzi o Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska 
bo z niego prawdopodobnie będziemy ubiegać się o uzyskanie tych środków nie jest 
wymagany wkład własny. 
Radny Witold Kwiatkowski  zapytał jakie będą procedury, czy mieszkańcy będą  składali do 
Wójta jakieś wnioski gdy będą rozbierali, wymieniali te dachy z azbestu, jakie to będzie 
wsparcie, czy są jakieś szacunki bo wiem, Ŝe jakieś kwoty były w tym projekcie podane, na 
jakie wsparcie będą mogli liczyć mieszkańcy, bo to jest rzecz dobra i poŜądana dla naszej 
gminy. Kiedy ten program mógłby faktycznie ruszyć czy jeszcze w tym roku, jak jest 
powiązany z programami unijnym. 
Anna Rafał powiedziała, Ŝe tak program został sporządzony zgodnie z wymogami unijnymi, 
jeŜeli chodzi o informację, o zasady, zawarty jest wzór podania jakie mieszkańcy będą 
musieli składać na pozyskanie środków na utylizacje azbestu. Do tej pory mamy około 100 
podań i one ciągle napływają do Urzędu Gminy. 
Radna Agata Stefanowska poprosiła o przybliŜenie obecnym mieszkańcom oraz Radnym 
jakie obowiązki będą musieli spełnić bądź ponieść mieszkańcy. Jakie obowiązki wynikają dla 



mieszkańców z przyjęcia tego Gminnego programu usuwania azbestu. 
Anna Rafał powiedziała, Ŝe do 2032 roku azbest musi zniknąć całkowicie z terenu całej 
Polski i stopniowo jest to rozłoŜone na lata by usuwać procentowo ten azbest. Powiedziała, Ŝe 
nie jest jeszcze sprecyzowane czy kaŜdy indywidualnie będzie musiał usuwać ten azbest, czy 
gmina zatrudni jedna firmę, która będzie zbierała azbest od mieszkańców i wywoziła, 
utylizowała. 
Radna Agata Stefanowska powiedziała, Ŝe wie, Ŝe odbieranie azbestu będzie spoczywało na 
gminie, jednak zapytała jakie będą proporcje finansowania w % czy są one określone, czy to 
będzie 100% po stronie gminy, czy to będzie w jakimś stopniu po stronie mieszkańców. 
Anna Rafał powiedziała, Ŝe mniej więcej koszt utylizacji 1 m kw. azbestu wynosi ok. 30 zł. 
TakŜe jest to dosyć spora suma. Jeśli chodzi o dotacje na utylizacje to zmienimy to w tym 
Zarządzeniu o którym była mowa. W tym momencie to jest nie więcej niŜ 2.500 zł. na 
utylizacje azbestu. 
Radny Tadeusz Floriańczyk powiedział, Ŝe ze względu na to, Ŝe jest to powaŜny temat dla 
mieszkańców gminy dlatego prosi Pana Wójta o uaktualnienie tego programu. Powiedział, Ŝe 
koszt utylizacji eternitu dla całej gminy przy tej ilości, która mamy jest około 15 mln zł. Jak 
wiemy ten program nie zakłada całkowitego udziału gminy w pokrywaniu kosztów. Prośba 
do Pana Wójta by ten program w takiej streszczonej wersji przedstawić mieszkańcom.  
Radny Witold Kwiatkowski  zapytał, czy były juŜ rozmowy nad planem wdroŜenia tego 
programu oraz poprosił o jednoznaczne stwierdzenie odnośnie lokalizacji, bo w poprzednich 
projektach tego planu gospodarki odpadami była propozycja lokalizacja składowiska na 
terenie gminy Celestynów, jak ta sprawa została rozwiązana, gdzie jest propozycja 
składowania tego azbestu, czy to jest na terenie gminy Celestynów czy nie, ewentualnie 
gdzie. 
Anna Rafał powiedziała, Ŝe rzeczywiście wcześniej w programie był taki zapis odnośnie 
składowiska, natomiast został on usunięty. Nie naleŜy to do obowiązku gminy, na terenie 
Polski działają takie składowiska i odpady zawierające azbest z gminy celestynów będą 
wywoŜone do najbliŜszego. 
Radny Witold Kwiatkowski  zapytał o plan wdroŜenia tego programu gospodarowania 
odpadami, czy są juŜ jakieś przemyślenia na ten temat, jak podejść, jak zrealizować ten 
program. 
Anna Rafał powiedziała, Ŝe prowadziła juŜ wstępne rozmowy z Panem Pawłem Tomalą 
Kierownikiem Inwestycji. Wyjaśniła, Ŝe gmina na razie daje informację jeŜeli chodzi o 
usuwanie azbestu tzw. drogą pantoflową, natomiast gdy będą juŜ środki, bo w tej chwili 
środków brakuje przeprowadzimy taką akcję np. roznoszenie ulotek, informowanie, Ŝe jest 
taka moŜliwość uzyskania dotacji z Urzędu Gminy. 
 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w 
sprawie uchwalenia Gminnego programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest 
dla Gminy Celestynów na lata 2008-2032. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad. pkt 4 ppkt 2  
Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Odpadami dla gminy 
Celestynów na lata 2009 -2011 z perspektywą na lata 2012-2019. 
 
Michał Sałata powiedział, Ŝe Plan Gospodarki odpadami istnieje od 2009-2011 roku, ale ze 
względu na zmianę ustawodawstwa trzeba ten plan gospodarki zmienić i dlatego został 
przygotowany ten plan aktualizacji. Obecny kształt planu jest wersją ostateczna, 



zaopiniowaną przez zarząd województwa z dnia 3 lutego 2009 roku. Zarząd powiatu 
otwockiego od ok. dwóch miesięcy od otrzymania projektu nie zajął stanowiska, co znaczy, 
Ŝe jest ono pozytywne. Ze względu na obowiązujące ustawodawstwo trzeba ten plan zmienić. 
Szczegółowy zakres opracowania wynika bezpośrednio z warunków określonych w 
Rozporządzeniu Ministrów Środowiska w sprawie sporządzania planu gospodarki odpadami. 
Przewodniczący Komisji Ładu i Środowiska Tadeusz Floriańczyk powiedział, Ŝe ze 
względu na to, Ŝe niestety na Komisję Ładu i Środowiska nie przybył Ŝaden pracownik 
oddelegowany z Urzędu Gminy by omówić ten projekt uchwały, Komisja wnioskuje o zdjęcie 
tego projektu z porządku obrad, gdyŜ najpierw chciałaby, by ktoś z Urzędu przedstawił bliŜej 
te zmiany zawarte w Planie Gospodarki Odpadami dla Gminy Celestynów.  
Radny Robert Wicik poprosił o wyjaśnienie informacji, Ŝe projekt został wysłany do 
powiatu i nie otrzymano w ciągu dwóch miesięcy opinii. Radny powiedział, Ŝe będzie za 
zdjęciem tego projektu z porządku, bo z informacji, jakie posiada to powiat wyraził swoją 
opinię i było tam bardzo duŜo zastrzeŜeń. Chyba ze 20 punktów.  
Michał Sałata powiedział, Ŝe w przeciągu dwóch miesięcy, jak przewiduje ustawa, jeŜeli nie 
Wydział rolnictwa, leśnictwa i ochrony środowiska Starostwa Otwockiego nie wyda opinii, to 
oznacza to, Ŝe jest opinia pozytywna.  
Sekretarz zadał pytanie do Radcy Prawnego: Czy jeŜeli Rada Gminy podejmuje decyzję o 
zatwierdzeniu porządku obrad, gdzie moŜna coś zdjąć, wnioskować, to czy jest  uprawniona 
później w momencie, gdy porządek obrad został juŜ zatwierdzony, do jego zmiany. 
Mecenas Arkadiusz CzyŜewski powiedział, Ŝe porządek obrad jest zatwierdzany na 
początku sesji i wtedy moŜna składać róŜne wnioski, zmieniać go, ale nie ma instrumentu 
prawnego, który by zmusił radę gminy do podjęcia uchwały wbrew jej woli. Więc proponuje 
by napisać w protokole nie zdjęcie z porządku obrad a przesuniecie na następną sesję, bo 
formalnie wszelkie zmiany w porządku obrad powinny odbyć się przed jego przyjęciem. 
 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przedstawiła Radzie pogląd radcy prawnego, według 
którego uchwały moŜna niegłosować w dniu dzisiejszym i poprosiła Przewodniczącego 
Komisji Ładu i Środowiska o ponowne przedstawienie wniosku komisji. 
 
Przewodniczący Komisji Ładu i Środowiska Tadeusz Floriańczyk wycofał poprzedni 
wniosek i  złoŜył wniosek o niegłosowanie w dniu dzisiejszym projektu tej uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie nad wnioskiem Komisji 
Ładu i Środowiska o niegłosowanie w dniu dzisiejszym projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Planu Gospodarki Odpadami dla gminy Celestynów na lata 2009 -2011 z perspektywą na lata 
2012-2019. 
 
Wniosek Komisji został przyjęty większością głosów. 
 
Ad. pkt 4 ppkt 3 
Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 
 
Monika Radzikowska powiedziała, Ŝe do Referatu Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami wpłynęły wnioski o nadanie numeru porządkowego w Pogorzeli przy ul. 
Sportowej, tak piszą we wnioskach wnioskodawcy. Natomiast nigdy nie była podjęta Ŝadna 
uchwałą o nadaniu tej nazwy ulicy w drodze o nr ew. działki 1661 i 624 stanowiących 
własność gminy. Powszechnie ta nazwa ul. Sportowej jest uŜywana przez mieszkańców. 
Nadanie tej nazwy ulicy uporządkuje istniejący stan prawny oraz umoŜliwi rozpatrzenie 
złoŜonych wniosków. 



Przewodniczący Komisji Ładu i Środowiska Tadeusz Floriańczyk powiedział, Ŝe nadanie 
tej właśnie ul. Sportowej wpisuje się we wniosek Rady Sołeckiej, który był złoŜony do Pana 
Wójta, Rady Gminy w styczniu. Wniosek wnioskował o nadanie nazw wszystkim ulicom, 
które nie mają jeszcze nadanych nazw. Tam we wniosku, jest równieŜ napisane, Ŝe ta ul. O 
której dziś mówimy ma nazywać się Sportowa. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej 
uchwały. Radny powiedział, Ŝe ma pytanie do Pana Wójta o to co stoi na przeszkodzie, Ŝeby 
przychylić się do wniosku mieszkańców. Powiedział, Ŝe Komisji Ładu i Środowiska 
wielokrotnie składała wniosek do Pana Wójta o przygotowanie nadania nazwy ulic. 
Natomiast Radny powiedział, Ŝe w pytaniach do Pana Wójta uzyskał taką odpowiedz, Ŝe 
nadanie nazwy ul. Słowiczej jest nielegalne. Czy mamy jakąś wiedzę na ten temat. Czy 
dostaliśmy jakąś opinie od Wojewody, RIO, bo uchwała jak wszyscy pamiętamy została 
podjęta i obowiązuje. 
Wójt  powiedział, Ŝe nie chciał poruszać na dzisiejszej sesji sprawy ulicy Ronalda Regana 
inaczej Słowiczej. Powiedział, Ŝe na poprzedniej sesji w interpelacjach zadał pytanie do 
Przewodniczącego Rady Bogdana Wójcika, który jest najbardziej zorientowana osobą w tej 
sprawie. Według dokumentów wynika, Ŝe nie było takiego wniosku, prawomocnego projektu 
uchwały w sprawie nadania ulicy Słowiczej/Ronalda Regana. Wójt powiedział, Ŝe ten projekt 
się pojawił w jego wiedzy dopiero po uchwaleniu 10 marca i dlatego tą sprawę przedstawił 
Przewodniczącemu Rady. Wójt powiedział, Ŝe był w miejscowości Pogorzel i mieszkańcy 
mówili, Ŝe chcą ul. Ronalda Regana nie Słowicza. Powiedział, Ŝe jak Pan Radny Wójcik 
wróci z urlopu przedstawi mu wszystkie dokumenty i zastanowią się, czy był taki wniosek, 
czy nie było. 
Radny Piotr Rosłaniec powiedział, Ŝe ma nadzieje, Ŝe Wójt będzie się upierał, Ŝeby np. 
jakieś inwestycje większe budować, czy środki unijne pozyskiwać, tak jak się upiera przy 
nazwie Ronalda Regana. Radny zapytał Radcę Prawnego czy miał jakiekolwiek zastrzeŜenia 
co do sesji, w której była podejmowana ta uchwała, co do trybu wprowadzenia zmiany do 
uchwały, gdzie Rada Gminy wprowadziła stosowna zmianę do uchwały na wniosek 
mieszkańców, Rady Sołeckiej oraz Radny zapytał czy uchwała ta powinna pójść do 
zaakceptowania do wojewody i czy przyszła odmowa akceptacji tej uchwały czy przyszło 
uniewaŜnienie tej uchwały. Jeśli nie przyszło uniewaŜnienie, uchwała jest waŜna i jeśli 
uchwała nie została uchylona obowiązuje i naleŜy doprowadzić do tego aby mieszkańcy mieli 
wpisaną odpowiednią ulicę w zameldowaniu. 
Mecenas Arkadiusz CzyŜewski powiedział, Ŝe kilka miesięcy temu na forum sesji stanął 
projekt nadania nazwy ulicy i w zaproponowanym projekcie § 1 brzmiał mniej więcej tak, na 
działce o nr nadaje się nazwę ulicy Ronalda Regana i wtedy Rada wnioskowała o zmianę 
uchwały polegająca na wykreśleniu nazwy Ronalda Regana i wpisaniu ul. Słowicza. Mecenas 
powiedział, Ŝe został poproszony wtedy o zdajecie stanowiska w tej sprawie i 
odpowiedziałem, Ŝe zmiana taka jest prawnie niedopuszczalna. Pomimo tego Rada Gminy 
podjęła uchwałę, do czego ma oczywiście prawo. Co do dalszego Ŝycia tej uchwały nie jestem 
w stanie powiedzieć. 
 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w 
sprawie nadania nazwy ulicy. 
 
Uchwała został podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. pkt 4 ppkt 4  
Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 
Celestynów. 



 
Joanna Więsik Główna Księgowa Zakładu Obsługi Szkół – powiedziała, Ŝe nie jest to 
zupełnie nowy akt prawny gdyŜ podstawa prawna do niego się nie zmieniła, naszym zdaniem 
jest  łatwiej pracować na nowym dokumencie niŜ na wprowadzonych do niego poprawkach 
stąd jest to nowy regulamin, zmiany jakie są wprowadzone w stosunku do poprzedniego to 
jest to wprowadzenie kryterium socjalnego na podstawie, którego wypłaca się uczniom 
stypendium tj. w pkt 7 § 7 jak równieŜ określenie kryterium dochodowego, które w stosunku 
do poprzedniego zmieniło się juŜ i zmieni się jeszcze raz w październiku w tym regulaminie 
jest to ogólne odniesienie do przepisów, a nie podana konkretna kwota. Po ustaleniach 
Komisji Oświaty chcieliby wprowadzić autopoprawkę do projekty uchwały nr 4 w sprawie 
uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Celestynów i tak w § 5 zdanie które miało brzmienie:  
Stypendium szkolne moŜe otrzymywać uczeń w okresie pobierania nauki, znajdujący się w 
trudnej sytuacji materialnej, z zastrzeŜeniem art. 90d ust. 12 i 13 ustawy o systemie oświaty, 
w oparciu o kryterium dochodowe, o którym mowa w § 1 ust. 2 pkt 12 oraz biorąc pod uwagę 
okoliczności wynikające z art. 90d ust. 1 ustawy o systemie oświaty.  
Skreśla się i zastępuje się go równieŜ § 5 o treści:  

1. Stypendium szkolne moŜe otrzymać uczeń znajdujący się w trudnej sytuacji 
materialnej wynikającej z niskich dochodów na osobę w rodzinie, w szczególności 
gdy w rodzinie tej występuje: bezrobocie, niepełnosprawność, cięŜka lub długotrwała 
choroba, wielodzietność, brak umiejętności wypełniania funkcji opiekuńczo-
wychowawczych, alkoholizm lub narkomania, a takŜe gdy rodzina jest niepełna lub 
wystąpiło zdarzenie losowe. 

2. Za trudną sytuację materialną o której mowa w ust. 1 uwaŜa się sytuację, gdy 
miesięczna wysokość dochodu na osobę w rodzinie nie przekracza kwoty, o której 
mowa w art. 8 ust. 1 pkt 2 ustawy z 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej 
weryfikowanej w drodze rozporządzenia Rady Ministrów. 

Oraz w § 13 dopisania pkt 4 w brzmieniu: 
4. Od decyzji Wójta o przyznaniu pomocy  w określonej wysokości lub odmowy 

przyznania pomocy oraz wstrzymania i cofnięcia pomocy przysługuje odwołanie do 
Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Warszawie, w terminie 14 dni od dnia 
doręczenia decyzji za pośrednictwem Wójta Gminy Celestynów. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Agata Stefanowska powiedziała, Ŝe komisja 
zaopiniowała projekt uchwały wraz z regulaminem pozytywnie. 
 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w 
sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Celestynów. 
 
Uchwała został podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. pkt 4 ppkt 5 
Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu w ramach 
programu Operacyjnego Innowacyjna Gospodarka. 
 
Z-ca Wójta Wojciech Nastula powiedział, Ŝe projekt został omówiony na Komisji Finansów 
i Inwestycji nie wzbudził większych kontrowersji poza tytułem.  
Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec przedstawił mieszkańcom 
po króćce o co chodzi w tym projekcie. Powiedział, Ŝe Rada Gminy moŜe dziś podjąć decyzję 
o tym, Ŝeby przy pomocy środków zewnętrznych przyznać mieszkańcom, którzy spełniają 



odpowiednie kryteria, głównie to będzie dotyczyło osób niepełnosprawnych komputer wraz z 
oprogramowaniem oraz darmowym, dostępem do Internetu, który gmina będzie opłacała. 
Kwota jest niebagatelna bo jest grubo ponad 1 mln zł. dla całego programu, to jest bodajŜe 
przez 3 czy 4 lata z czego gmina ma wkład 200.000 zł. Kwota ma starczyć na około 120 
zestawów komputerowych. Komisja Finansów i Inwestycji wprowadziła jedną zmianę do 
tego projektu uchwały dotyczącą tytułu, a mianowicie § 1 ust. 2 otrzymał brzmienie: 
Celem projektu pod tytułem: „Szansa internetowa dla Gminy Celestynów” jest 
przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu mieszkańców gminy Celestynów poprzez 
zapewnienie niezbędnego sprzętu komputerowego i oprogramowania, a takŜe zmniejszenie 
technologicznych, ekonomicznych i mentalnych barier wykorzystania eUsług w lokalnej 
społeczności. To była jedyna zmiana do tego projektu i wraz z tą zmianą Komisja pozytywnie 
zaopiniowała ten projekt. 
Wójt  powiedział, Ŝe oczywiście decyzja naleŜy do Rady, ale powiedział, Ŝe nad nazwą 
głęboko się zastanawiali bo ten program jest przeznaczony równieŜ dla dzieci 
niepełnosprawnych. By podkreślić jakoś wyjątkowość tego programu postanowiliśmy 
zaproponować nazwę CelestyNOWA szansa internetowa. To jest tylko hasło, ale w pełni 
oddaje idee tego przedsięwzięcia. Projekty będą oceniane przez instytucje wdraŜające te 
projekty unijne dlatego Wójt prosił Radnych by nie zmieniać tej nazwy, która została 
zaproponowana. Myślę, Ŝe jest ona oryginalna. 
Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec przedstawił wniosek 
komisji o zmianę nazwy i zacytował Ŝe ma brzmieć: Celem projektu pod tytułem: „Szansa 
internetowa dla Gminy Celestynów” innych zmian w projekcie nie ma. 
 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie nad wnioskiem Komisji 
Finansów i Inwestycji o zmianę nazwy. 
 
Wniosek został przyjęty (11 głosów za, 2 przeciwne, 1wstrzymujący). 
 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w 
sprawie przyjęcia do realizacji projektu w ramach programu Operacyjnego Innowacyjna 
Gospodarka. 
 
Uchwała został podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. pkt 4 ppkt 6  
Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w uchwale Nr 212/09 Rady 
Gminy Celestynów z dnia 15 lipca 2009 roku. 
 
Projekt omówiła Pani Skarbnik. W uchwale Nr 212/09 Rady Gminy Celestynów z dnia 15 
lipca 2009 roku w sprawie dokonania zmian w budŜecie gminy Celestynów na rok 2009 
dokonuje się następujących zmian. Nowe brzmienie otrzymuje załącznik „Limity wydatków 
na wieloletnie programy inwestycyjne realizowane przez Gminę Celestynów” oraz nowe 
brzmienie otrzymuje załącznik „Wydatki na programy i projekty realizowane ze środków 
funduszy strukturalnych oraz z funduszu spójności”. W załączniku „Limity wydatków na 
wieloletnie programy inwestycyjne realizowane przez Gminę Celestynów” pojawiły się 
błędy, w kolumnie „Okres realizacji projektu” oraz w kolumnie „ Łączne nakłady finansowe 
w okresie realizacji programów i zadań” w dziale II DROGI w zadaniu „ Budowa ul. Rękasa i 
ul. InŜynierskiej w Celestynowie” nie zostały podane nakłady poniesione w 2008 roku, oraz w 
zadaniu „Budowa dróg po kanalizacji w gminie Celestynów” został podany zły okres 
realizacji programu gdyŜ realizacja tego była zaczęta od 2007 roku. W załączniku „Wydatki 



na programy i projekty realizowane ze środków funduszy strukturalnych oraz z funduszu 
spójności” pojawił się błąd, nie zostały dodane wydatki własne w wydatkach bieŜących 
Europejski Fundusz Społeczny i tam nie została dodana kwota 10.426 zł. Ta zmiana nie 
powoduje Ŝadnych zmian w uchwale, po prostu załączniki zostały dostosowane do zmian, 
które były juŜ wcześniej podjęte w uchwale. 
Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, Ŝe opinia 
komisji jest pozytywna. 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w 
sprawie dokonania zmian w uchwale Nr 212/09 Rady Gminy Celestynów z dnia 15 lipca 
2009 roku. 
 
Uchwała został podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. pkt 4 ppkt 7  
Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w uchwale Nr 226/09 Rady 
Gminy Celestynów z dnia 29 lipca 2009 roku. 
 
Projekt omówiła Pani Skarbnik. W uchwale Nr 226/09 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 
lipca 2009 roku. W związku ze stwierdzeniem błędów w załącznikach do Uchwały Nr 212/09 
z dnia 15 lipca 2009 roku naleŜy dokonać korekty załączników Uchwały Nr 226/09 z dnia 29 
lipca 2009 roku w załączniku „Limity wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne 
realizowane przez Gminę Celestynów” oraz „Wydatki na programy i projekty realizowane ze 
środków funduszy strukturalnych oraz z funduszu spójności” zgodnie z brzmieniem 
otrzymanym w projekcie uchwały. 
Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, Ŝe opinia 
komisji jest pozytywna. 
 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w 
sprawie dokonania zmian w uchwale Nr 226/09 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 lipca 
2009 roku. 
 
Uchwała został podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. pkt 4 ppkt 8  
Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie gminy Celestynów na 
rok 2009. 
 
Pani Skarbnik powiedziała, Ŝe do tego projektu została dołączona autopoprawka, więc projekt 
przedstawi z autopoprawkom. Zmniejsza się wydatki majątkowych w łącznej kwocie 300.000 zł 
w dziale Oświata i Wychowanie, Wydatki inwestycyjne jednostek budŜetowych. 
Zmniejszenie dotyczy wydatków na zadanie inwestycyjne Opracowanie projektu i wykonanie 
termomodernizacji  Zespołu Szkół w Celestynowie oraz boisk. Zmniejsza się wydatki bieŜące 
w łącznej kwocie 500 zł. Środki Sołectwa Glina. Zmniejszenie dotacji dla GOKu. Zwiększa 
się wydatki majątkowe w łącznej kwocie 150.000 zł. z przeznaczeniem na nowe zadanie 
inwestycyjne „Przebudowa ulic: Prusa, Wspólna, Kwiatowa, Leśna, Sosnowa, Sadowa, 
Ogrodowa, Słoneczna w miejscowości Glina Gmina Celestynów”. Zwiększa się wydatki 
bieŜące w kwocie 6.000 zł w dziale 600 zakup usług pozostałych z przeznaczeniem na 
konserwację przydroŜnych rowów gminnych. W dziale 754 Bezpieczeństwo Publiczne i 
Ochrona PrzeciwpoŜarowa, Ochotnicze StraŜe PoŜarne 4.000 zł na  diety dla członków OSP. 
Kwotę 70.000,00 zł w dziale 801 rozdziale DowoŜenie uczniów do szkół z przeznaczeniem na 



dowoŜenie uczniów do szkół, zwiększenie wynika z przeprowadzonego przetargu, środki 
które są obecnie na paragrafie nie wystarczą na zabezpieczenie, podpisanie tej umowy. W 
dziale 900 zwiększa się kwotę 70.000 jako dotację przedmiotową dla zakładu budŜetowego - 
Gospodarki Komunalnej na bieŜące remonty dróg oraz w dziale 900 rozdziale 90095 
pozostała działalność zwiększa się 500 zł., są to środki Sołectwa Glina na zakup siatki na 
ogrodzenie placu zabaw. I w autopoprawce zmniejsza się wydatki bieŜące o kwotę 82.000 zł 
Obsługa Długu Publicznego, Odsetki, Dyskonto od Skarbowych Papierów Wartościowych i 
przeznacza się na zwiększenie zadania Budowa kompleksu w ramach programu Moje Boisko 
Orlik 2012. Zmniejsz się wydatki w Oświata i Wychowanie w kwocie 2.400 zł. zakup usług 
pozostałych. Jak równieŜ zmniejsza się wydatki w dziale 921 Pozostała działalność o 1.500 
zł. z przeznaczeniem na zwiększenie wydatków o kwotę 3.900 zł. w paragrafie zakup usług 
pozostałych, to zwiększenie dotyczy szkoły podstawowej w Regucie gdzie zostanie 
dostosowana kuchnia szkolna do zaleceń sanepidu. Dodatkowo w uchwale wnosi się o 
zwiększenie limitów zobowiązań z tytułu kredytów i poŜyczek na pokrycie w ciągu roku 
budŜetowego przejściowego deficytu budŜetu Gminy do wysokości 60.000 zł. W związku z 
wniesioną autopoprawką zmienia się załącznik „Plan zadań inwestycyjnych i wydatków 
majątkowych Gminy Celestynów realizowanych w 2009 roku” zgodnie z załącznikiem załączonym do 
autopoprawki. 
Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec oznajmił, Ŝe z 
zaskoczeniem przyjął autopoprawkę, która wpłynęła i w takiej sytuacji wnioskuje o 
przerwanie obrad na 15 min by Komisja Finansów i Inwestycji mogła się zastanowić nad tą 
autopoprawkom. 
Przerwa  
Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec oznajmił, Ŝe Komisja po 
zapoznaniu się z autopoprawką pozytywnie ją zaopiniowała. Dowiedzieliśmy się, Ŝe na 
zadanie inwestycyjne budowa boiska kwota jest zwiększona i 82.000, a całkowity koszt 
będzie ok. 460.000 ze  środków własnych plus 660.000 dotacji, a te 82.000 zostały uzyskane z 
zabezpieczenia na spłatę kredytu, odsetek i z informacji jakie uzyskaliśmy od Pani Skarbnik 
jest tam jeszcze moŜliwość jakiegoś luzu w tych odsetkach, czyli rezerwa na jakieś róŜne 
wydatki by była. Wniosek komisji był taki, Ŝe komisja decyduje nie zmniejszać wydatków na 
Termodernizację, co pociąga za sobą wykreślenie wszystkich przesunięć związanych z tą 
kwotą, natomiast komisja prosił równieŜ Pana Wójta o przedstawienie realnego sposobu 
rozwiązania tych najbardziej potrzebnych potrzeb, na które z tych środków 300.000 zł. 
musimy znaleźć pieniądze. Radny powiedział, Ŝe na boisko udało się znaleźć 82.000 zł a 
szkoda, Ŝe nie udało się znaleźć pieniędzy na te najbardziej potrzebne i zawarte w uchwale 
rzeczy. Drugą zmianą jaką komisja przegłosowała tj. w § 2 Wójt proponuje § w brzmieniu pkt 
1 pkt1 kredytów i poŜyczek na pokrycie występującego w ciągu roku budŜetowego 
przejściowego deficytu budŜetu Gminy do wysokości 600.000,00 zł., komisja proponuje 
kwotę 600.000 zł. zmienić na 300.000 zł. Takie są wnioski Komisji 
Radna Agata Stefanowska powiedziała, Ŝe dobrze, Ŝe te 82.000 zł. się znalazło jeszcze na to 
boisko w Celestynowie bo warto, duŜa inwestycja i będzie słuŜyła młodzieŜą, oraz 
korzystając z okazji chciała powiedzieć, Ŝe ma nadzieję Ŝe te 50.000 zł. na Ostów teŜ się 
znajdzie i będzie to zrobione. 
Radna Teresa Błachnio powiedziała, Ŝe zastanawia się, dlaczego Wójt chce utworzyć nową 
inwestycję budowa dróg w Glinie za 150.000 kiedy mamy inwestycję, które są zaczęte, na 
które  mamy dokumentację, np. budowa kanalizacji, tam teŜ są potrzebne pieniąŜki, a nie te 
pieniądze są przeznaczane na nową inwestycję. Dlaczego nie na taką, która ma dokumentację 
prawną. 
Wójt  powiedział, Ŝe w zeszłym roku zrobiona została dokumentację prawną na wszystkie 
drogi w miejscowości Glina na ul. Prusa, Wspólna, Kwiatowa, Leśna, Sosnowa, Sadowa, 



Ogrodowa, Słoneczna i na te ulice dokumentację techniczną posiada. Wprowadzenie tej 
inwestycji, poprawy stanu dróg na osiedlu w Glinie jest bardzo waŜne. Do Wójta wpłynęło 
bardzo duŜo takich sygnałów, praktycznie od kaŜdego mieszkańca tego osiedla. Dlatego w 
związku z tym, Ŝe mamy projekt, pozwolenia, moŜna byłoby przesunąć te 150.000 zł. z 
termodernizacji na remont tych dróg. Zaczęlibyśmy od ul. Prusa od odwodnienia. Tam jest 
problem tego typu, Ŝe drogi są wąskie, trudno umieścić rowy i naprawdę tam jest ogromna 
potrzeba. Wprowadzenie tej inwestycji do budŜetu spowoduje, Ŝe będziemy mogli ogłosić 
przetarg i w tym roku rozpocząć inwestycję, a w przyszłym kontynuować. 
Radny Piotr Rosłoniec powiedział, Ŝe Komisja FiI nie wyraziła zgody zdjęcia z 
termodernizacji tych 300.000 ze względu na to, Ŝe ma być zrobiona tylko sala gimnastyczna i  
jest to decyzja tylko Pana Wójta. Rada nadal utrzymuję kwotę, która pierwotnie była 
1.000.000 zł, a potem zwiększona do 1.500.000 zł. i w tej chwili jest 1.500.000 zł. na 
wykonanie termodernizacji na całe zadanie, a to Ŝe Wójt robi tylko wycinek tego zadania to 
jest to tylko jego decyzja. 
Radny Piotr Rosłoniec, przedstawił wniosek komisji, powiedział, Ŝe ta autopoprawka została 
uwzględniona przez komisje i zaopiniowana pozytywnie, natomiast w pierwotnym projekcie 
uchwały, komisja przegłosowała w § 1 pkt 1 dokonuje się  zmian w wydatkach w budŜecie  
Gminy Celestynów na rok 2009, rozdział 800 gimnazja, wydatki inwestycyjne kwota 300.000 
zł. propozycja zdjęcia z termodernizacji ulega wykreśleniu, następnie na dole gdzie jest 
zwiększa się wydatki majątkowe w łącznej kwocie 150.000,00 zł, dział 600 ulega 
wykreśleniu, zapis Zwiększa się wydatki bieŜące w łącznej kwocie 150.000,00 zł ulegają 
wykreśleniu wszystkie zapisy, wszystkie kwoty prócz ostatniej w dziale 900 rozdział 90095 
Pozostała działalność § 4210 kwota 500 zł. Tylko ta kwota tutaj zostaje. Następnie w § 2 pkt 
1 pkt 1 komisja zaproponowała kwotę kredytów i poŜyczek na pokrycie występującego w 
ciągu roku budŜetowego przejściowego deficytu budŜetu Gminy zwiększyć do wysokości 
300.000,00 zł., a nie jak Wójt zaproponował do 600.000 zł. oczywiści komisja zobowiązuje 
Wójta do stosowania innych paragrafów do zmian wynikających z przegłosowanej poprawki. 
Sekretarz powiedział, Ŝeby Rada zostawiła chociaŜ te 70.000 na dowóz dzieci do szkół, bo 
jest juŜ rozstrzygnięty przetarg i jak nie będzie tych 70.000 to nie będzie pieniędzy i Wójt nie 
będzie mógł podpisać umowy na dowóz dzieci do szkół. 
Radna Agata Stefanowska powiedziała, Ŝe komisja uznała cześć propozycji, które państwo 
przedstawiliście za potrzebne i zwróciła się do Pana Wójta o wskazanie innego źródła 
finansowania niŜ termodernizacja. Po drugie Pani Czerwińska w odpowiedzi na dzisiejszą 
interpelacje powiedziała, Ŝe jedna z  firm została wybrana. Zalecenia Komisji były takie, Ŝe 
jeŜeli będzie brakowało środków na dowóz uczniów do szkół, a stwierdzą to Radni po 
szczegółowym przeanalizowaniu wydatków jakie zostały poniesione na ten cel i tutaj Pani 
księgowa z ZOSZu zadeklarowała, Ŝe takie zestawienie przygotuje od stycznia do czerwca. I 
jeŜeli będzie dalsza potrzeba zabezpieczenia tych środków to zrobi to komisja czy rada na 
następnym posiedzeniu. PoniewaŜ środki na razie wystarczą, z tego co wyliczaliśmy na 
komisji z Panią Skarbnik brakowałoby ok. 23.000 zł dopiero pod koniec roku. 
 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie nad wnioskiem komisji 
Finansów i inwestycji, który przedstawił Przewodniczący Piotr Rosłoniec. 
 
Wniosek Komisji został przyjęty. 
 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w 
sprawie dokonania zmian w budŜecie gminy Celestynów na rok 2009. 
 
Uchwała została podjęta. (9 głosów za, 1 przeciwny, 4 wstrzymujące). 



 
Ad. pkt 4 ppkt 9  
Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu przez Gminę Celestynów 
(projekt nr 1). 
 
Projekt omówiła Pani Skarbnik. Zaciąga się kredyt w wysokości 1.629.337,94 zł z 
przeznaczeniem na spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów i poŜyczek przypadających do 
spłaty w 2009 roku. Spłata rat kapitałowych nastąpi w latach 2010-2017, a odsetki w latach 
2009-20017 i zostanie pokryta z dochodów własnych gminy – podatku od nieruchomości. 
Kredyt jest zapisany w uchwale budŜetowej. W związku z realizacją budŜetu i znacznie 
mniejszymi wpływami z tytułu udziału w dochodach budŜetu państwa, jak równieŜ 
zwiększone wydatki na inwestycje powodują, Ŝe Gmina nie jest w stanie, nie będzie w stanie 
spłacać tych zobowiązań ze środków własnych jak to czyniła do tej pory. Składniki z kwoty 
869.000 zł w przypadku nie spłacenia rat kredytów i poŜyczek w terminie, zostają zaległości, 
są naliczane dodatkowe odsetki, a w późniejszym terminie niemoŜliwe jest ubieganie o 
określone umorzenie poŜyczek ze względnych załoŜeń, kosztów takiego kredytu do 552.173 
zł przy załoŜeniu oprocentowania trochę zawyŜonego 7,5% w tej chwili. Wiem z informacji 
uzyskanych z innych gmin, Ŝe średnie oprocentowanie nawet poniŜej 6%. 
 
Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec oznajmił, Ŝe ze względu 
Ŝe komisja nie miała jeszcze moŜliwości zapoznać się ze sprawozdaniem z wykonania 
budŜetu, ze sprawozdaniem z realizacji inwestycji, komisja w głosowaniu przegłosowała 
wniosek o przesunięcie do momentu zapoznania się komisji ze sprawozdaniem z wykonania 
budŜetu za pierwsze półrocze. 
 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie nad wnioskiem Komisji 
Finansów i Inwestycji o niegłosowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
przez Gminę Celestynów (projekt nr 1)  na dzisiejszej sesji. 
 
Wniosek Komisji został przyjęty większością głosów. 
 
Ad. pkt 4 ppkt 10  
Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu przez Gminę Celestynów 
(projekt nr 2). 
 
Projekt wraz z autopoprawką omówiła Pani Skarbnik. Zaciąga się kredyt w wysokości 
762.000 zł na następujące wydatki inwestycyjne: Budowa kanalizacji sanitarnej w Pogorzeli 
w gminie Celestynów Zadanie XI. Uchyla się Uchwałę Nr 214/09 Rady Gminy Celestynów z 
dnia 15 lipca 2009 roku w sprawie zaciągnięcia kredytu przez Gminę Celestynów w 2009 
roku. Na Komisji Finansów i Inwestycji zostało bardzo szczegółowo wyjaśnione dlaczego nie 
moŜemy zaciągnąć tego kredytu w BOŚ. Na to zadanie juŜ jeden kredyt w BOŚ został 
zaciągnięty, przy zakończeniu, podczas wykazywaniu efektu ekologicznego został wykazany 
efekt ekologiczny całego zadania, w tej chwili na tą kwotę nie jesteśmy w stanie wykazać w 
banku efektu ekologicznego w pozostałej części. Pani Skrabnik poinformowała Komisję o 
aneksach, które zostały zawierane, Ŝe w jednym aneksie była budowa dodatkowych przyłączy 
ale te przyłącza juŜ zostały wykazane we wcześniejszym sprawozdaniu do BOŚ. Dlatego 
Wójt wnosi o uchylenie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu w BOŚ i przyjęcie tego 
projektu uchwały. 
 



Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec oznajmił, Ŝe na 
posiedzeniu Komisji Finansów Skarbnik wyjaśniła, Ŝe ze względu na podpisane aneksy 
zwiększające rzeczowo i finansowo zadanie budowy kanalizacji ,nie moŜna było uzyskać  
bardziej korzystnego kredytu. RóŜnica w oprocentowaniu między kredytem z BOŚ, a 
proponowanym teraz przez Wójta wynosi ok 2 %, oraz Ŝe ten kredyt będzie kosztował nas 
więcej niŜ kredyt z BOŚ. Przewodniczący Komisji przypomniał, Ŝe uchwała w sprawie 
podjęcia tego kredytu była juŜ podjęta, a teraz Rada Gminy będzie głosować nad zmianą 
rodzaju kredytu. Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w 
sprawie zaciągnięcia kredytu przez Gminę Celestynów w 2009 (projekt nr 2). 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 osób za, 1 osoba opuściła obrady Sesji). 
 
Ad. pkt 4 ppkt 11  
Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu przez Gminę Celestynów 
(projekt nr 3) 
 
Projekt omówiła Pani Skarbnik. Zaciąga się kredyt w wysokości 378.826,88 zł z 
przeznaczeniem na  finansowanie planowanego deficytu budŜetu (na sfinansowanie bieŜących 
wydatków nie znajdujących pokrycia w planowanych dochodach Gminy). Spłata rat 
kapitałowych nastąpi w latach 2010-2012, a odsetki w latach 2009-2012 i zostanie pokryta z 
dochodów własnych gminy – podatku od nieruchomości. Znaczny spadek dochodów z tytułu 
udziału w dochodach budŜetu państwa spowodował, Ŝe istnieje potrzeba zaciągnięcia tego 
kredytu. Kredyt ten jest zapisany w uchwale budŜetowej na 2009 rok. Koszt kredytu 
szacowane jest na 47.800 zł. 
 
Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec oznajmił, Ŝe podobnie jak 
w przypadku projektu nr 1 w sprawie kredytu komisja wnioskowała o zdjęcie z porządku 
obrad i nie głosowanie na dzisiejszej sesji do czasu zapoznania się ze sprawozdaniem z 
wykonania budŜetu, ze sprawozdań z wykonania inwestycji ocenienia potrzeb konieczności 
zaciągnięcia tego kredytu w tym momencie. Komisja wnioskowała o zdjęcie z porządku 
obrad w tym momencie. 
 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie nad wnioskiem komisji 
Finansów i inwestycji o niegłosowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
przez Gminę Celestynów (projekt nr 3) w na dzisiejszej sesji. 
 
Wniosek Komisji przeszedł 8 głosami za przy 6 wstrzymujących. 
 
Ad. pkt 4 ppkt 12  
Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy 
Celestynów prawa własności nieruchomości gruntowej połoŜonej w Dyzinie – działki 
ewidencyjnej nr 61. 
 
Monika Radzikowska powiedziała, Ŝe działka ewidencyjna znajdująca się w Dyzinie o 
powierzchni 500 m. kw. Znajduje się w bezpośrednim sąsiedztwie działki ewidencyjnej o nr 
58, która stanowi własność gminy celestynów. Nabycie omawianej działki poprawi stan 
zagospodarowania nieruchomości gminnej. Środki finansowe na ten cel zostały 



zagwarantowane w budŜecie gminy celestynów na 2009 r. w dziale 700 rozdziale 70005 § 
6050. 
 
Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, Ŝe komisja w 
pewnym sensie pozytywnie reaguje na tego typu sytuacje tzn. nabywanie do zasobu gminy 
działek, a tym bardziej, Ŝe jest to działka przyległa do działki gminnej. ZastrzeŜenie komisji 
było takie by nabycie tej działki zmieściło się w kwocie, która jest zagwarantowana w 
budŜecie czyli 10.000 zł. Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w 
sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności 
nieruchomości gruntowej połoŜonej w Dyzinie – działki ewidencyjnej nr 61. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad. pkt 4 ppkt 13  
Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy 
Celestynów prawa własności nieruchomości gruntowej połoŜonej w Dąbrówce. 
 
Monika Radzikowska powiedziała, Ŝe przedmiotowa cześć nieruchomości, która jest 
wnioskowana do nabycia stanowi własność prywatna, natomiast została ona wydzielona 
pismem Kierownika Referatu Gospodarki przestrzennej o wyznaczenie tych linii 
rozgraniczających. Wynika to z rozporządzenia infrastruktury na podstawie, którego drogi 
gminne musza mieć szerokość w liniach rozgraniczających 12 m, zostało tutaj właścicielowi 
działki zbabrane 100 m jego prywatnej posiadłości, która będzie słuŜyła na uŜytek drogi, 
która jest własnością gminy i będzie uŜytkowana jako droga publiczna. Wnosimy zatem o 
nabycie części tej nieruchomości do zasobów gminy celestynów. Dodam, Ŝe wycena tej 
nieruchomości będzie wynikała z operatu szacunkowego przez rzeczoznawcę majątkowego. 
Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, Ŝe do tej pory 
jeŜeli były propozycje wykupu, przejęcia przez gminę cześć działki, która jest przy drodze to 
były takie propozycje, Ŝe gmina nieodpłatnie przejmuje taka działkę, tak jak było w zeszłym 
roku. A mieszkańcy w zamian chcą by gmina poszerzyła tą drogę i była ona utrzymywana, 
odśnieŜana. Na załączonej mapce pokazane jest gdzie umieszczona została ta działka wynika, 
Ŝe leŜy ona w środku długości drogi tzn. Ŝe po prawej i lewej stronie są równieŜ inne działki. 
Propozycją komisji finansów jest by przygotować kompleksową propozycję zmian 
przedmiotowej sytuacji odnośnie tych dróg. Wobec czego komisja złoŜyła wniosek o analizę 
wszystkich dróg jakie są w zasobie gminnym, poniŜej odpowiedniej szerokości oraz o analiza 
zasadności czy mają być drogami gminnymi, lokalnym bądź wewnętrznymi. Taki był 
wniosek i mam nadzieję, Ŝe będzie on przygotowany. Projekt uchwały został zaopiniowany 
negatywnie przez Komisję. 
Radna Zofia Zakrzewska powiedziała, Ŝe sprawa jest jej znana gdyŜ mieszka niedaleko i 
jest tego zdania, Ŝe dlaczego tylko jeden właściciel ma skorzystać, a nie wszyscy właściciele 
działek (bo jest ich tam kilka). NaleŜy zrobić tak, by było sprawiedliwe dla wszystkich 
mieszkańców, którzy są w podobnej sytuacji, i wnioskuje o nieglosowanie tego projektu 
uchwały na dzisiejszej sesji i wrócenie do tematu na najbliŜszych komisjach, sesji. 
Wójt  powiedział, Ŝe w pewnym sensie zgadza się z Radną, gdyŜ jest to problem dosyć 
rozległy. Dodał, Ŝe przy ustalaniu budŜetu na ten rok wnioskował do radnych o 
zagwarantowanie środków na rozpoczęcie takiego procesu wykupu tych gruntów pod drogi. 
Dotyczy to Dąbrówki, Pogorzeli oraz Celestynowa i jest to proces długotrwały. W związku z 
tym, Ŝe jest to w budŜecie, zaproponował takie rozwiązanie, gdyŜ zgłaszają się osoby i 



dopiero po podjęciu tej uchwały, moglibyśmy zrobić operat szacunkowy, rzeczoznawca by 
wycenił i moŜna było zacząć proces negocjacji. 
 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec, po potwierdzeniu radnej Zakrzewskiej o 
podtrzymaniu jej wniosku, przeprowadziła głosowanie nad wnioskiem Radnej Zofii 
Zakrzewskiej o niegłosowanie projektu uchwały na dzisiejszej sesji. 
 
Wniosek Komisji przeszedł. 
 
 
Ad. pkt 4 ppkt 14  
Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy 
Celestynów prawa własności nieruchomości gruntowej połoŜonej w Celestynowie. 
 
Monika Radzikowska powiedziała, Ŝe w tej uchwale jest podobna sytuacja jak w 
poprzedniej. Została ona złoŜona na wniosek właścicieli nieruchomości połoŜonej przy ul. 
śeromskiego w Celestynowie. Z wniosku właścicieli działek wynika, Ŝe zajmowana droga 
gminna jest znaczną częścią ich działek gdyŜ ma 342 m. Działki są uŜywane jako droga 
publiczna. Działki połoŜone są w liniach rozgraniczających ul. śeromskiego. Nabycie 
wnioskowanych działek nastąpi ze środków w dziale 600 Transport i Łączność w rozdziale 
60016 drogi publiczne, gminne § 6050.  
Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, Ŝe komisja 
negatywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje o niegłosowanie tego projektu uchwały 
na dzisiejszej sesji. 
 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie nad wnioskiem Komisji 
Finansów i Inwestycji Piotra  o niegłosowanie projektu uchwały na dzisiejszej sesji. 
 
Wniosek Komisji przeszedł jednogłośnie. 
 
Ad. pkt 4 ppkt 15 
Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości. 
 
Monika Radzikowska powiedziała, Ŝe przedmiotowe działki znajdują się w Celestynowie 
przy ul. Rejtana, w Ostrowie i Regucie. Zbycie tych działek przedstawionych w projekcie 
uchwały zostało zaplanowane w budŜecie na 2009 r. Planowane uzyskane środki ze sprzedaŜy 
tych nieruchomości, zostaną przekazane na dokończenie kanalizacji w Celestynowie przy ul. 
Prusa, Radzińskiej, Wesołej, Zacisze, Sucharskiego, Widok, Szkolna, Otwocka, Osiecka 
zadanie inwestycyjne X oraz budowę kanalizacji w miejscowości Dąbrówka i Stara Wieś. 
Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, Ŝe komisja w 
pierwszej kwestii negatywnie zaopiniowała, a dziś po naradzie, komisja proponuje 
niegłosowanie na dzisiejszej sesji, gdyŜ komisja chce się zapoznać z wykonaniem budŜetu za 
pierwsze półrocze i sprawozdaniem z inwestycji. Ocenić czy rzeczywiście wymagana jest 
sprzedaŜ tych działek. 
 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie nad wnioskiem Komisji 
Finansów i Inwestycji o niegłosowanie projektu uchwały na dzisiejszej sesji. 
 
Wniosek Komisji przeszedł. (9 głosów za, 5 wstrzymujących) 
 



Ad. pkt 4 ppkt 16 
Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej Rady 
Gminy Celestynów. 
 
Pani Magdalena Łukomska powiedziała, Ŝe propozycja uchwały jest złoŜona ze względu na 
sytuację, jaką ma gmina. Wójt chce pozyskać na rzecz gminy działkę w Podbieli, na której 
znajduje się budynek mieszkalny z budynkami gospodarczymi. Jest to własność Skarbu 
Państwa, jest to spadek po właścicielu, który zmarł w 2004 r. i wystąpiliśmy do Starostwa, 
który reprezentuje Skarb Państwa o to, by tą nieruchomość przekazać gminie w uŜytkowanie, 
bądź wynająć zgodnie z procedurami, jakie obowiązują w zarządzaniu gruntami, 
nieruchomościami Skarbu Państwa, oraz chcemy wystąpić o sformalizowanie tej działki. 
śeby prowadzić procedurę organizacyjna naleŜy powołać komisję inwentaryzacyjną, 
Propozycja jest taka, by były to 4 osoby z Urzędu i 3 osoby z Radnych. Komisja ta będzie 
działała do końca tej kadencji. 
Przewodniczący Komisji Ładu i Środowiska Tadeusz Floriańczyk powiedział, Ŝe komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wytypowała ze swojego grona dwie osoby do 
składu komisji, a są nimi Teresa Błachnio i Tadeusz Floriańczyk. 
Radny Maciej Nowicki zgłosił się jako trzeci członek komisji inwentaryzacyjnej.  
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec zaczęła głosowanie nad kandydaturami: zapytała czy 
Radny Tadeusz Floriańczyk zgadza się na bycie członkiem w Komisji Inwentaryzacyjnej 
Radny Tadeusz Floriańczyk odpowiedział, Ŝe tak zgadza się. 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec zapytała, czy Radna Teresa Błachnio zgadza się na 
bycie członkiem w Komisji Inwentaryzacyjnej. 
Radna Teresa Błachnio odpowiedziała, Ŝe tak zgadza się. 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec zapytała, czy Radny Maciej Nowicki zgadza się na 
bycie członkiem w Komisji Inwentaryzacyjnej. 
Radny Maciej Nowicki odpowiedział, Ŝe tak zgadza się. 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie nad wytypowanymi 
kandydaturami. 
Propozycje zostały przyjęte. (11 głosami za przy 3 wstrzymujących) 
 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w 
sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej Rady Gminy Celestynów. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad. Pkt 5 Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych 
oraz dyskusja. 
 
Wójt  powiedział, Ŝe inwestycje omówią obecni na sali pracownicy, poinformował, Ŝe niestety 
na dzisiejszej sesji nie jest obecny Kierownik Paweł Tomala, gdyŜ zaistniała taka sytuacja, Ŝe 
będąc na urlopie - musiał iść do szpitala. 
Michał Sałata omawianie inwestycji zaczął od Budowy kanalizacji sanitarnej w 
Celestynowie ul. Prusa, Radzińskiej, Wesołej, Zacisze, Sucharskiego, Widok, Szkolna, 
Otwocka, Osiecka zadanie inwestycyjne X. Poinformował, Ŝe w budŜecie brakuje pieniędzy 
na dokończenie tych inwestycji. Następnie odnośnie zadania Budowa kanalizacji sanitarnej w 
Pogorzeli powiedział, Ŝe kwota ok 1.200.000 zł nie została zapłacona wykonawcy, który się 
nie wywiązał z zadania, Poinformował, Ŝe zostały wysyłane do wykonawcy pisma o 
poprawienie usterek, które zostały źle wykonane.  
Radna Teresa Błachnio opuściła salę obrad. 



Radny Witold Kwiatkowski  zapytał, na jakim etapie jest przygotowanie inwestycji 
kanalizacji sanitarnej w Celestynowie, zadanie X od strony dokumentacyjnej i od strony 
wymaganych decyzji np. pozwolenia na budowę.  
Michał  Sałata powiedział, Ŝe nie wnikał tak głęboko w temat i nie jest wstanie 
odpowiedzieć. 
Z-ca Wójta powiedział, Ŝe została wydana nowa decyzja środowiskowa oraz został złoŜony 
nowy wniosek na dofinansowanie z programu PROW podstawy obsługi dla ludności. To 
zadanie było złoŜone bodajŜe do 30 czerwca, czyli przed 30 czerwca został złoŜony wniosek i 
na razie czekamy. Szczegółowe informacje zna Paweł Tomala, który jest nieobecny. 
Powiedział, Ŝe Pan Paweł miał złoŜyć wniosek do Starostwa.  
Pani Magdalena Łukomska dodała, Ŝe ten projekt, o którym mówi Z-ca, został do Starostwa 
złoŜony, wniosek o pozwolenie na budowę i czekamy na rozstrzygniecie. 
Radna Dorota Nowak opuściła Salę obrad. 
Radny Witold Kwiatkowski  powiedział, Ŝe na przyszłość prosi o lepsze przygotowanie 
sprawozdania z realizacji inwestycji w czasie przygotowania realizacji sprawozdania z 
wykonania budŜetu za I półrocze. 
Michał Sałata powiedział, ze na zadanie Budowa kanalizacji sanitarnej w Celestynowie 
Zadanie IX jest juŜ wykonany projekt i trwa procedura uzyskania pozwolenia na budowę. 
Budowa Kanalizacji sanitarnej w Glinie wraz z uzupełnieniem dokumentacji technicznej 
powiedział, Ŝe na chwilę obecna nie ogłoszono jeszcze przetargu na projekt, ale jak tylko 
wróci Pan Paweł przetarg zostanie ogłoszony. 
Radny Witold Kwiatkowski  zapytał czy był składany wniosek do PROW na dofinansowanie 
zadania IX. 
Z-ca Wójta odpowiedział, Ŝe oczywiście był złoŜony, bo mieliśmy dokumentację, a na Glinę 
i Starą Wieś nie, poniewaŜ tam nie było Ŝadnej podstawy do złoŜenia tego wniosku. 
Radny Witold Kwiatkowski  zapytał kiedy moŜna się spodziewać decyzji, rozpatrzenia tego 
wniosku. 
Z-ca Wójta odpowiedział, Ŝe jego zdaniem nawet, jeŜeli byśmy pozytywnie przeszli ten etap, 
to w tym roku nie ma szans na podpisanie umowy o dofinansowanie, 
Radny Witold Kwiatkowski  podziękował za odpowiedz, za waŜną informację. 
Michał Sałata powiedział, Ŝe ma być ogłoszony przetarg na projekt Budowa kanalizacji 
sanitarnej w Dąbrówce i Starej Wsi wraz z dokumentacją techniczna. Natomiast inwestycja w 
sprawie przebudowy chodnika przy ul. Reguckiej w Celestynowie została podpisana umowa  
z wykonawcom na kwotę 121.500 zł z firmą TOMIRAF. 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec zapytała, kiedy ta umowa została podpisana. 
Anna Rafał powiedziała, Ŝe umowa została podpisana w dniu wczorajszym. 
Michał Sałata na temat przystanków na terenie gminy celestynów powiedział, Ŝe są projekty 
ale na razie brak pieniędzy na wykonanie 6 sztuk przystanków w tym 2 w Celestynowie, 1 w 
Dąbrówce, 2 w Glinie i 1 w ZabieŜkach. 
Radny Witold Kwiatkowski zapytał, co w tej strawie zostało zrobione.  
Skarbnik  powiedziała, Ŝe kwota 30.000 zł., która jest na to zagwarantowana, jest juŜ prawie 
w całości wydatkowana, zostały zrobione projekty przystanków. Budowa przystanków to nie 
jest tylko sam przystanek, ale równieŜ są to tez zatoczki wokół przystanka, czyli nie sama 
wiata, a równieŜ ten teren wokół przystanku.  
Michał Sałata powiedział, Ŝe na zadanie Budowa Ul. Rękasa i InŜynierskiej w Celestynowie 
nie został jeszcze rozstrzygnięty przetarg. 
Radny Robert Wicik wnioskował o przerwanie dyskusji na temat  inwestycji gminnych oraz o 
odpowiedzenie na piśnie 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie nad wnioskiem Radnego 
Roberta Wicika. 



Wniosek nie uzyskał większości. 
 
Michał Sałata powiedział, Ŝe na zadanie Spowalniacze na ul. Wrzosowej w Celestynowie, 
jest sporządzony projekt reorganizacji ruchu. Wygrała go firma ArsProject. Następnie na 
zadanie Budowa drogi Glina, Jatne jest rozstrzygnięty przetarg. Zaś zadanie Budowa dróg po 
kanalizacji w Celestynowie i Pogorzeli, to na ul. Poniatowskiego jako pierwszy jest 
ogłoszony przetarg, a rozstrzygniecie będzie 1 września tego roku. Remont ul. Akacjowej w 
ZabieŜkach Pan  Michał poinformował, Ŝe  została podpisana umowa i w ciągu 10 dni będzie 
rozpoczęta realizacja tego remontu. Przebudowa ul. Prusa, Wspólna, Kwiatowa, Leśna, 
Sosnowa, Sadowa, Ogrodowa, Słoneczna w miejscowości Glina jest to nowe zadanie, o które 
Wójt wnioskował na dzisiejszej sesji i które nie przeszło. Wymiana okien w budynku urzędu 
gminy poinformował, Ŝe nie ma pieniędzy na to zadanie. 
Anna Rafał powiedziała, Ŝe jeŜeli chodzi o zadanie Zakup samochodu poŜarniczego to 
została przyznana dotacja z powiatu w kwocie 20.000. Zostało ogłoszone zapytanie ofertowe 
na doposaŜenie samochodu poŜarniczego, termin składania ofert mija 25 sierpnia, termin 
realizacji wykonania jest do 25 września. 
Michał Sałata powiedział, Ŝe zadanie remont łazienek w Szkole Podstawowej w 
Celestynowie jest wykonane, roboty zostały odebrane. Remont pionu i łazienek w Szkole 
Podstawowej w Starej Wsi, inwestycja jest juŜ prawie w całości wykonana. 
Zadanie Budowa boiska w Szkole Podstawowej w Starej Wsi - powiedział, Ŝe boisko jest 
zbudowane, nie została opłacona faktura 75.000, bo jeszcze nie upłynął termin płatności.  
Anna Rafał omówiła zadanie inwestycyjne „Budowa boiska przy Szkole Podstawowej w 
Ostrowie” : zostało ogłoszone zapytanie ofertowe i w piątek 7 sierpnia 2009 r. minął termin 
składania ofert. Do Urzędu wpłynęły trzy oferty, najniŜsza kwota wynosiła niecałe 49.000 zł. 
zaś najwyŜsza 72.000 zł. Zostało ogłoszone ogłoszenie wyników. Na BIPie zostało 
zamieszczone ogłoszenie tej oferty. Pani Anna Rafał powiedziała, Ŝe sporządziła umowę, 
którą jutro da do zaopiniowania przez Mecenasa, po zaakceptowaniu zostanie podpisana 
przez Wójta, a następnie będzie wezwana firma do podpisania i mamy nadzieję, Ŝe zaraz po 
podpisaniu umowy wykonawcy wejdą na teren. 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec zadała pytanie do Pani Rafał o to, czy zakres umowy 
jest większy niŜ tylko boisko i z czego to wynika. 
Anna Rafał powiedziała, Ŝe tam jest skocznia, boisko, ławka. 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec zapytała, czy to rozszerzenie zadania wynikało z 
ustaleń z Wójtem, bo w planie inwestycyjnym jest zapisane tylko „budowa boiska”, a w 
przetargu, zakres jest większy. Czy to oznacza, Ŝe finansowanie teŜ jest wyŜsze? 
Anna Rafał powiedziała, Ŝe ogłaszając zapytanie ofertowe, dostała polecenie od Kierownika 
Pawła Tomali, by zadanie było sformułowane „Budowa boiska i infrastruktury wokół boiska 
w Szkole Podstawowej w Ostrowie”. 
Radny Rober Wicik prosił o wyjaśnienie jak to się stało, Ŝe w budŜecie zapisane jest zadanie 
budowy tylko boiska, a w zapytaniu ofertowym inaczej. Jest tam bieŜnia, boisko i jeszcze 
parę rzeczy. 
Radna Agata Stefanowska powiedziała, Ŝe kiedy Sołectwo składało wniosek do budŜetu o 
modernizację boiska, zadanie nazywało się „Modernizacja boiska i infrastruktury”, 
powiedziała, Ŝe nie wie jak to się stało, Ŝe w budŜecie zapisane zostało zadanie „Budowa 
boiska”, natomiast od razu było wiadomo, Ŝe zakres prac będzie taki jaki został ogłoszony w 
zapytaniu ofertowym, czyli będzie nowa nawierzchnia, będą bramki, będzie bieŜnia oraz 
skocznia, czyli to co moŜna za te 50.000 zł zrobić. Dodała, Ŝe Pani Rafał zapomniała 
powiedzieć, Ŝe pierwotne zapytanie było na 60.000 zł., w tym była bieŜnia, lecz to zapytanie 
zostało uniewaŜnione i ogłoszone jeszcze raz, gdyŜ bieŜnia nie będzie wykonywana, bo tam 
na terenie boiska jest szambo i musi zostać ta bieŜnia, która jest, by móc to szambo wybierać. 



Niestety, jest z tym problem i z tego powodu bieŜnia nie będzie robiona. To równieŜ było 
ustalane z radną Stefanowską, Ŝe nie będziemy trawy siać jaki był pierwotny plan, tylko 
będzie zakupiona trawa (kosztem bieŜni) rozwijana i w ten sposób mamy w całości 
zagospodarowane te 50.000 zł. Intencją mieszkańców od początku było, Ŝeby była to 
„Modernizacja Boiska i infrastruktura”. 
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec powiedziała, Ŝe bardzo się cieszy, Ŝe wniosek 
mieszańców został uwzględniony, szkoda tylko Ŝe tak późno. Dodała, Ŝe pytanie, które zadała 
wynikało z faktu, Ŝe te same wnioski mieszkańców i szkoły przez trzy lata w Starej Wsi miały 
inny zapis w budŜecie gminy. Zaczęło się od boiska do piłki koszykowej i bieŜni przechodząc 
w infrastrukturę sportową, skończyło się na boisku do piłki koszykowej i siatkowej. Jeśli 
intencje władzy są adekwatne do intencji mieszkańców to jest to właściwe działanie, 
natomiast wg opinii Radnej zapis w budŜecie od początku wskazywał na coś innego – jeśli 
zadanie zostaje rozszerzone, to powinniśmy otrzymać odpowiednie informacje i zapisy w 
dokumentach powinny ulec zmianie. 
Z-ca Wójta powiedział, Ŝe uczestniczył wraz z Pawłem Tomalą w rozmowie z Panią 
Dyrektor Szkoły i nauczycielami od w-fu, Ŝe poszli porozmawiać z nimi by rozeznać się jakie 
są potrzeby szkoły. Dlatego wszystko było uzgodnione i tak zostało ujęte w zapytaniu 
ofertowym. 
Radna Agata Stefanowska odpowiadając Radnej Rosłaniec powiedziała, Ŝe byłaby bardzo 
szczęśliwa gdyby Ostrów teŜ przechodził przez takie wszystkie stadia realizacji jak Stara 
Wieś czyli przez infrastrukturę, boisko do piłki siatkowej itd. za taką kwotę. Radna 
powiedziała, Ŝe jest zadowolona i wdzięczna, Ŝe moŜemy zrobić za te 50.000 zł to, co 
moŜemy. 
Wójt  powiedział w ramach wyjaśnienia, Ŝe jak Radna wspomniała o szambie, a dokładnie 
chodzi o dojazd do szamba, a Ŝeby był dojazd do szamba i Ŝeby moŜna było pobudować 
bieŜnię trzeba by było wyciąć topole, natomiast Referat Ochrony Środowiska w Starostwie w 
Otowckue nie wydał zgody na wycięcie tych topoli.  
Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec powiedziała, Ŝe sprawa jest jej znana, wycięcie topoli 
nie jest jedynym wycięciem, jakie miałoby tam miejsce oraz z tego co wie jest problem z 
odpowiednimi dokumentami, a gmina dostała wniosek ze Starostwa o uzupełnienie 
dokumentacji.  
Michał Sałata powiedział, Ŝe na zadanie wykonanie projektu budowa przedszkola w 
Celestynowie został sporządzony projekt i wszystko idzie po naszej myśli. Opracowanie 
termodernizacji Zespołu Szkół w Celestynowie oraz boisk - poinformował, Ŝe przetarg w 
piątek został rozstrzygnięty niecałe 400.000 zł i to była najmniejsza z ofert, największa ok. 
600.000 zł. Realizacja zagospodarowania centrum Celestynowa powiedział, Ŝe projekt jest 
wykonany, czekamy z rozpoczęciem tej inwestycji. Budowa targowiska w Starej Wsi na 
chwilę obecną został dokonany odbiór wód na przyłącze wodociągowe, jest projekt lecz nie 
został ogłoszony przetarg na wykonanie tego targowiska z kostki brukowej. Budowa 
kompleksu, w poniedziałek został rozstrzygnięty przetarg na 1.097.000 zł., to była bardzo 
dobra kwotowo propozycja jednej z firm z Otwocka. 
Radny Piotr Rosłoniec powiedział, Ŝe to jest bardzo duŜa inwestycja, bo za tą kwotę moŜna 
by było zrobić 5 boisk w róŜnych miejscowościach i apeluje by do tego boiska, które zostanie 
pobudowane mieli wszyscy dostęp 24 h na dobę. 
 
Ad. Pkt 6 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i 
dyskusja. 
 
Nie zabrano głosu. 
 



Ad. Pkt 7 Sprawy róŜne 
 
Radny Tadeusz Floriańczyk zapytał Pana Wójta o jednoznaczną odpowiedź odnośnie 
dowozu dzieci do Szkoły Podstawowej w Starej Wsi, dzieci z miejscowości Pogorzeli, Gliny i 
Dyzina. Zadał pytanie Czy będą one objęte dowozem do szkoły. 
 
Wójt  powiedział, Ŝe w związku z niepodjęciem na dzisiejszej sesji przez Radę Gminy 
uchwały nie mamy pieniędzy na przewóz dzieci oraz Ŝe decyzję w tej sprawie podejmie w 
dniu jutrzejszym. 
 
Radny Tadeusz Floriańczyk powiedział, Ŝe nie pytał o to czy mamy pieniądze czy nie, tylko 
czy w tej specyfikacji, którą Wójt podpisał było przewidziane zapewnienie dowozu dzieciom 
z miejscowości Pogorzel, Glina i Dyzin do Szkoły Podstawowej w Starej Wsi. Czy dzieci te 
będą objęte dowozem do szkoły? Radny powiedział, Ŝe jest to bardzo waŜna sprawa dla 
mieszkańców naszej gminy i Ŝe o takich rzeczach Wójt powinien wiedzieć. 
 
Wójt  powiedział, Ŝe specyfikację dokładnie przygotowywała Pani Anna Klepacka, dlatego w 
tym momencie nie jest w stanie dokładnie odpowiedzieć na to pytanie. Oznajmił, Ŝe musi 
jutro sprawdzić to w dokumentach, dodał, Ŝe z tego co na dzisiejszej sesji zostało podjęte nie 
mamy na to pieniędzy. Wójt powiedział, Ŝe oferty otwiera komisja, następnie zostaje 
sporządzany protokół i wójt zatwierdza ten proces albo nie, a na końcu podpisuje stosowną 
umowę, lecz Ŝeby podpisać umowę to musi mieć pieniądze. 
 
Radny Tadeusz Floriańczyk zapytał czy moŜe jutro zadzwonić i Wójt udzieli takiej 
odpowiedzi? 
 
Wójt  odpowiedział, Ŝe oczywiście moŜe, Ŝe zawsze chętnie łączy się z kaŜdym radnym, który 
do niego dzwoni. 

Radny Michał Winiarski  powiedział, Ŝe pozwolił sobie sprawdzić kwestię ”witacza”- czy to 
jest poprawne sformowanie. Powiedział, Ŝe zajrzał do Internetu i znalazł następujące 
określenie „Witacz - jest to instalacja informacyjno-reklamowo-promocyjna, umieszczana 
przy drogach wjazdowych i wyjazdowych do miejscowości oraz na granicach regionów. W 
ostatnim czasie staje się coraz bardziej popularną formą promocji miast, a sam witacz z 
tablicy informacyjnej staje się formą artystyczną.” Był nawet w Polsce ogłoszony taki 
konkurs w 2006 roku pt. Bramy Kraju gdzie były przedstawione róŜne witacze np. witacz 
istniejący, witacz projektowany czy komercyjny. Tak więc jest to słowo przyjęte w języku 
polskim. 

Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przypomniała Ŝe do komisji zdrowia wpłynęły pisma 
z Urzędu Marszałkowskiego, a do Komisji Rewizyjnej trafiło pismo przekierowane od 
Wojewody Mazowieckiego. Powiedziała, Ŝe Radni dostali pisma te w wersji e-mailowej, a 
takŜe w wersji papierowej. Poprosiła obydwie komisje o zajęcie się sprawami. Oznajmiła, Ŝe 
są pilne. 

Wójt  powiedział, Ŝe na dzisiejszej sesji wyszła sprawa Ronalda Regana. Poinformował, Ŝe 
jeszcze raz jak Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik wróci z urlopu pójdzie do niego na 
dyŜur i przedstawi mu dokumenty oraz swoje wątpliwości i poprosi o wyjaśnienie. 
Powiedział, Ŝe ma nadzieję, Ŝe po rozmowie z Panem Przewodniczącym, sprawa znajdzie 
wreszcie jakiś finał.  



Wójt  powiedział, Ŝe jeŜeli chodzi o boisko „Orlik” to nie ma co porównywać do boiska np. w 
Ostrowie. Powiedział, Ŝe jest to róŜnica jakby pomiędzy maluchem, a mercedesem dobrej 
klasy. Oznajmił, Ŝe pozwolił sobie zagrać z młodzieŜą na boisku w Starej Wsi i powiedział, 
Ŝe pierwszy raz mógł na takiej nawierzchni grać, naprawdę piłka sama się odbija.  

Sekretarz powiedział, Ŝe miał okazję zobaczyć dokumenty, które zostały przekazane do 
Kancelarii Prezesa Rady Ministrów. Zadał pytanie do Radnego Nowickiego, dlaczego Pan 
pisze nieprawdę jako, Ŝe Sekretarz bał się bez zgody Wójta pokazać wykazu  pism 
wychodzących z Urzędu Gminy. Sekretarz oznajmił, Ŝe otrzymał telefon w tej sprawie  
pomiedzy godz.21:00 a 21:30 co nie jest normalnym tokiem postępowania. Sekretarz wyjaśnił 
, Ŝe tych dokumentów nie udostępni bez zgody Wójta, nie z powodu strachu, tylko z powodu 
przepisów prawa, z których wynika, Ŝe Kierownikiem Jednostki Organizacyjnej jest Wójt  i to 
on rozpatruje wnioski np. o dostęp do informacji publicznej czy teŜ inne wnioski składane 
przez Radnych. Zapytał dlaczego Pan Radny uŜywa tego rodzaju sformowania  w piśmie 
oficjalnym wysyłanym do Prezesa Rady Ministrów. Sekretarz poprosił o wyjaśnienie gdyŜ 
dotyczy to jego osoby. Dodał, Ŝe nie powiedział, Ŝe nie udostępni tego wykazu. Zaznaczył, Ŝe 
nie będzie przyjeŜdŜał o godz. 21:30 do Urzędu Gminy. Powiedział, Ŝe jest to taka sytuacja, 
która mogłaby być rozwiązana rano oraz wskazał, Ŝe Kierownikiem Jednostki Organizacyjnej 
jest Wójt Gminy i to on wydaje decyzje. Sekretarz powiedział, Ŝe do tego nie ma uprawnień, a 
strach, o którym mówi Radny nic do tego nie miał. Prosi o wyjaśnienie, gdyŜ jego osoba 
została poruszona w  pismach wychodzących na zewnątrz.  

Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec wyjaśniła pozostałym Radnym, Ŝe sprawa dotyczy 
pisma Radnego Nowickiego, który występuje w imieniu mieszkańców do Prezesa Rady 
Ministrów. 

Radny Maciej Nowicki powiedział, Ŝe rozumie niekomfortowość sytuacji, w jakiej znalazł 
się Sekretarz, ale pismo było kierowane przez niego jako reprezentanta zainteresowanych 
mieszkańców i nie było kierowane do Prezesa Rady Ministrów tylko do jednej z Kancelarii 
Prezesa Rady Ministrów. A odpowiedź na pytanie udzieli na piśmie. 

Ad. Pkt 8  Wnioski i oświadczenia radnych. 

Nie zgłoszono. 

Ad. Pkt 9  Przyjęcie protokołu z XXX Sesji zwyczajnej Rady Gminy Celestynów. 

Protokół został przyjęty. 

Ad. Pkt 10   Zamkniecie obrad. 

  Wiceprzewodnicząca Rady gminy Celestynów 

Anna Maria Rosłaniec 

 

Protokołowała 

Sylwia Bakuła 


